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Rezultati gospodarjenja 
Č l an i izvršnega sveta skup-

ščine obč ine Velen je so na 

zadnj i seji med drug im obrav-

naval i tudi oceno gospodarje-

n ja v prvem četrt let ju letoš-

njega leta. O c e n o so pripravil i 

n a osnovi anke te , ki so j o 

opravili p o de lovnih organiza-

ci jah in na osnovi stat ist ičnih 

podatkov. 

Z a to obdob j e j e znač i lno , 

d a stopnja rasti cen proizva-

ja lcev ne zaostaja za s topn jo 

rasti cen na d r o b n o in živ-

l jenjskih potrebščin . Za r ad i 

zamrzn i tve j e b i la dosežena 

mi le jša rast cen, na jveč j i pro-

b l em pa j e tud i v t em letu zelo 

visoka inf laci ja. 

Tr imesečni poda tk i n iso in 

ne more jo bit i t rdna osnova za 

napovedovan j e g iban j v letu 

1984. pa tudi p r imer java tri-

mesečnih poda t kov ne kaže 

realne slike. Vseeno poglej-

mo , kako smo v tem o b d o b j u 

uresničeval i p lanske obvez-

nosti sprejete z resoluci jo za 

letošnje leto. Č e p o g l e d a m o 

pocjatke na pod roč j u družbe-

nega pro izvoda , industr i jske 

pro izvodn je , izvoza in zapos-

lovan ja l a hko ugo tov imo , d a 

resoluci jo v osnovi uresniču-

j e m o . nekateri kaza lc i so celo 

n a višji n o m i n a l n i pa tud i re-

aln i ravni kot s m o predvide-

vali . Gospoda rs t vo je v tem 

času ustvari lo za 52 odstotkov 

v£Čji celotni p r i hodek kot v 

e nakem o b d o b j u lanskega 

leta. Razvesel j ivo je , da so se 

porab l jena sredstva g iba la 

počasneje, saj so ta višja za 48 

odstotkov, dosežehi d o hodek 

pa seje tako poveča l kar za 83 

odstotkov. N a to p a ima j o iz-

redno velik vp l iv rezultati v 

energetiki , kjer so dosegli v 

okv i ru ISE n a dp l a n sko ude-

l ežbo v d o h o d k u (108,4). Čisti 

d ohodek je večji za 107 

odstotkov. Razpore j ena sred-

stva za osebne d o h o d k e so se 

povečala za 44 odsto tkov in so 

tako zaostajala za d o h o d k o m 

skoraj za po lov ico kar je celo 

več kot zahteva dogovor o 

uresničevanju družbene 

usmeritve razporejan ja do-

hodka v letu 1984. Dosežene 

so tudi visoke rasti osnovnih 

ekonomsk ih kategorij in gos-

podarstvo obč ine Velen je je v 

prvih treh mesecih letošnjega 

leta k l j ub visoki inf laci j i do-

seglo realno okol i 5 odstotno 

rast d ružbenega pro izvoda . 

Delovne organizacije so nada-
ljevale s prizadevanji na področju 
povečanja izvoza in sicer pred-
vsem na konvertibilno področje. 
V primerjavi s prvimi tremi me-
seci preteklega leta se je letos po-
večala vrednost izvoza za 35 
odstotkov, na ta način pa smo že 

dosegli 40 odstotkov načrtovane 
višine za celo letošnje leto. 

Pokritost uvoza z izvozom je 
bila dosežena z indeksom 143, 
uvoz s konvertibilnega področja 
pa je bil pokrit z indeksom 130. 

M. Z. 

Delegacija Kosova in Slovenije v Gorenju 

Sodelovanje še poglobiti 
Pretek lo sredo sta Tovarno 

gospodinjske opreme Goren je 

v Ti tovem Velen ju obiskal i 

delegacij i skupšč in S A P Ko-

sova in S R Sloveni je v zboru 

republik in pokra j in zvezne 

skupščine na čelu s S t a j o 

Zdravkovičem in M i r a n o m 

Pot rčem. 

Seznani l i so se p ro i zvodn jo 

v sozdu Goren je , s po t ekom 

sanacije in seveda z le tošn j imi 

p ro i zvodn im i dosežki . 

Osredn ja tema pogovorov 

pa je b i lo sode lovan je Gore-

nja z de l ovn im i organizaci ja-

mi Kosova . Go r en j e že vrsto 

let sodeluje s tovarno amor-

tizerjev iz Prištine, zelo po-

m e m b n o pa je pos lovno teh-

n ično sodelovan je s tovarno 

elektromotor jev v Džakov i c i , 

ki je lani več kot 90 odstotkov 

svoje pro i zvodn je n amen i l a 

Goren ju . Z novo o p r e m o pa 

bo Džakov i c a l ahko v celoti 

i zpoln i la potrebe Goren j a . 

Tud i možnos t i za sode lovan je 

z d r ug im i d e l ovn im i 

organ izac i jami na Kosovu so 

velike. Go r en j e že navezu je 

stike s Suvo reko, Trepčo , 

Vuč i t r nom in Pr i z renom. 

Predstavniki Goren j a in gostje med pogovor i 

Osrednja proslava na Graški gori 
Obč i n sk i konferenci S Z D L in Z S M S ter obč insk i 

odbor Zveze združenj borcev N O V Velen je vabi jo ob 

praznovanju 40-letnice pohoda legendarne X I V . divizijie na 

Šta jersko, dneva mladost i in po imenovan ju sedanje pla-

ninske poti po slavni XIV-divizi j i na osrednjo obč insko 

proslavo na Grašk i gor i . T a bo na dan mlados t i , 25. ma j a s 

pr ičetkom ob 11. uri . 

V ku l t u rnem programu bodo sodeloval i velenjski in 

šoštanjski godben ik i , združeni pevski zbor i i n recitatorj i . 

P o pozdravnem nagovoru predsednice obč inske konfe-

rence S Z D L Velen je N a d e Zavo lovšek-Hudar in bo imel 

slavnostni govor genera lpo lkovn ik Ivan Do ln i č a r . 

Ude le ž imo se v č imveč jem številu zborovanja na 

Grašk i gori . 
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K delu pritegniti tudi mladino 
Na programsko volilni konferenci 

občinske zveze prijateljev mladine 
Velenje so ocenili tudi opravljeno delo 
v zadnjih dveh letih. Opozonli so tudi 
na vse tiste pomanjkljivosti, ki jih bo 
potrebno v bodoče odpraviti. Trdimo 
lahko, da je ta organizacija veliko na-
redila za otroke, za njihovo zdravo in 
srečno otroštvo. Njihova dejavnost je 
zelo široka, izvajajo pa jo mnogi 
prostovoljni delavci, aktivisti v druš-
tvih prijateljev mladine, v šolah, vz-
gojno varstvenih ustanovah ter drugih 
družbenih organizacijah in društvih. 
Na konferenci pa so poudarili, da bodo 
morali k sodelovanju v večji meri pri-
tegniti tudi mladince in svojo dejav-
nost razširiti tudi na odraščajočo mla-
dino. 

O delu zveze prijateljev mladine 
Velenje smo tudi v našem času že pi-
sali. zato poglejmo tokrat nekoliko bolj 
podrobno, kakšen program so si zas-
tavili za naprej. 

Trenutno deluje v občini Velenje 13 
društev prijateljev mladine in 19 pio-
nirskih odredov. To je sicer kar veliko, 
vendar še vedno ne moremo biti po-
vsem zadovoljni, saj društva v mestnih 
krajevnih skupnostih še niso zaživela, 
tu pa je največ otrok in dejavnost bi 
bila najbolj nujno potrebna. Prav zato 
bo treba storiti skupaj s Socialistično 
zvezo prav vse. da zaživijo društva 
prijateljev mladine tudi tu. 

Občinska zveza prijateljev mladine 
je s svojim svetom zveze pionirjev ne-
posredni mentor pionirske organiza-
cije. To področje delaje v občini Ve-
lenje zelo dobro zaživelo. Pri svojem 
delu pa poudarjajo oblikovanje so-
cialistične družbene zavesti pri delu z 
otroki in razvoj pionirske samouprave, 
razvijajo bratstvo in enotnost jugoslo-
vanskih narodov in tradicij NOB ter 
mednarodno vzajemnost in solidar-
nost. Zavzemajo se za usposabljanje 
pionirjev za sodelovanje v družbenem 

življenju, za usmerjeno izkoriščanje 
prostega časa. za enotno družbeno in 
družinsko vzgojo otrok, za vzgojo 
otrok k ustvarjalnosti in razvijanju 
umskih ter moralnih lastnosti socia-
listične osebnosti, za usposabljanje in 
pridobivanje staršev in družbenih de-
lavcev za delo z otroki, za izobraže-
valno delo s starši, da bi lahko postali 
učinkovit dejavnik za enotno družin-
sko in družbeno vzgojo za rast in razvoj 
naših otrok, prav tako pa organizirajo 
tudi mnoge prijetne prireditve, sreča-
nja. pohode. letovanja in rekreativne 
dejavnosti, obdaritve ob novem letu in 
tako dalje. To so oblike dejavnosti, ki 
so že dobro zaživeli, ki jih naši otroci 
pozdravljajo in prav zato jih bodo 
uresničevali tudi v prihodnje. Svet 
zveze pionirjev pa ima poleg tega še 
vrsto zelo konkretnih nalog, ki jih bo 
posredoval vsem pionirskim odredom. 

Zelo pomembne naloge ima tudi v 
prihodnje Svet za družbeno vzgojo 
otrok. Njegova poglavitna skrb pa je 
krepitev in širjenje vzgojnih oblik dela 
z otroki v krajevnih skupnostih. Bogat 
je tudi program komisije za letovanja 
in rekreacijo. Še naprej bodo 
organizirali letovanje na Debelem rti-
ču. desetdnevno taborjenje v Zavod-
njah. pripravili pa naj bi tudi program 
zimskih dejavnosti in rekreacije. 
Občinska zveza prijateljev mladine 
namenja vso skrb tudi vzgoji za branje. 
Tekmovanje za bralno značko je v naši 
občini zelo razširjena in priljubljena 
oblika literarno estetske vzgoje, v ka-
teri naši osnovnošolci sodelujejo že 18. 
leto. Tudi s to obliko dejavnosti bodo 
nadaljevali v prihodnje ter skušali v 
akcijo pritegniti še več mladih bralcev. 
Od leta 1976 dalje skrbi odbor pri 
občinski zvezi prijateljev mladine Ve-
lenje tudi za organizacijo in izvedbo 
enotnega novoletnega praznovanja 
otrok v naši občini. Tudi to akcijo smo 
ocenili zelo pozitivno in bomo z njo 
nadaljevali. 

Občinska zveza prijateljev mladine 
pa bo namenjala zelo veliko pozornost 
tudi sodelovanju s starši, saj se zave-
dajo. da so ti v največji meri odgovorni 
za zdravo rast in vzgojo svojih otrok. V 
ta namen bodo pripravili številne 
izobraževalne programe za starše. 
Predavanja bodo izvajali v vrtcih, šo-
lah. po krajevnih skupnostih. Program 
predavanj za izobraževanje staršev in 
mladine je prav tako zelo bogat, zelo 
veliko pa bo še potrebno narediti, da 
bodo starše res pritegnili k sodelova-
nju. 

Tudi'v prihodnje bo torej delo 
občinske zveze prijateljev mladine 
Velenje zelo bogato. Zelo bogati so 
tudi programi večine društev, ki že 
delujejo po krajevnih skupnostih. 
Otroci se različnih akcij, ki jih 
organizirajo radi udeležujejo, žal pa je 
premalo tistih, ki bi bili pripravljeni 
sodelovati pri uresničevanju progra-
mov. V nekaterih krajevnih skupnos-
tih so sicer to težavo uspešno prebro-
dili. saj jim je uspelo pridobiti dovolj 
animatorjev. Še posebej se lahko s tem 
ponašajo v krajevni skupnosti Loko-
vica. kjer zelo uspešno sodeluje druš-
tvo z osnovno organizacijo ZSM. 
Mladinci tudi vodijo vse akcije, ki jih 
organizira društvo. 

M. Z 

V nedeljo na Travnik 
Borci in planinci z Ljubnega ob Sa-

vinji bodo v nedeljo 20. maja pripravili 
vsakoletni pohod na Travnik. Pohod 
bodo združili s proslavo ob 40-letnici 
osv oboditve Gornje Savinjske doline in 
prihoda 14. divizije na Štajersko, hkrati 
pa pri nekdanji partizanski vojni bol-
nišnici »Olje« odkrili spominsko 
obeležje. Pobudniki bodo z Ljubnega 
ob Savinji krenili v nedeljo ob 730. 
Priporočajo planinsko opremo. 

R E K O R D N I I Z K O P IN S O L I D A R N O S T N O D E L O - Velenjski ru-
darji so prejšnji četrtek pošteno zavihali rokave in dosegli nov dnevni 
izkop lignita. Nakopali so namreč kar 22 tisoč 500 ton ali za 200 ton več 
kot je znašal stari rekord iz decembra lani. 

Rudarjipasoodšlivjamotudivsoboto, pa čeprav je bil ta dan predviden 
kot prosti. Delali so solidarnostno za Gorenje ter se tako vključili v 
prizadevanja delavcev Gorenja za izhod iz težav. V solidarnostno akcijo 
pomoči Gorenju pa so se v soboto vključili tudi drugi delavci Reka. 

Pretekli petek je bil v vili Široko v Šoštanju simpozij ob 150-letnici 

rojstva Josipa Vošnjaka. Zanimanje zanj je bilo zelo veliko, saj je na njem 

sodelovalo približno 60 udeležencev iz občine in drugod. 

Na simpoziju so o političnem literarnem delu, o Vošnjakovih pri-
zadevanjih za ustanavljanje slovenskih posojilnic, njegovem sodelovanju 
pri ustanavljanju Narodne tiskarne, ter zaslugah za prebujanje narodne 
zavesti na Koroškem itd. govorili nekateri najboljši poznavalci njegovega 
dela ter političnih in kulturnih razmer na Slovenskem v drugi polovici 19. 
stoletja. Simpozij je organiziral kulturni center Ivan Napotnik Velenje, 
zvečer istega dne pa je v galeriji knjižnice kulturnega centra dr. Mat jaž 
Kmecl odprl dokumentarno razstavo o življenju in delu tega narodnega 
prebuditelja in šoštanjskega rojaka. 



Dan varnosti v občini Velenje 

Dorasli vsaki varnostni problematiki 
Letošnjo 40-letnico ustanovitve 

varnostne službe so s priložnost-
nimi slovesnostmi obeležili tudi v 
Gornji Savinjski dolini. V soboto 
je tako predsednik skupščine občin 
Mozirje Lojze Plaznik pripravil 
vsakoletni sprejem za delavce 
organov za notranje zadeve mozir-
ske občine. Na srečanju so sprego-
vorili o dosedanjem delu in 
dosežkih teh organov, njihovi 
delavci so bili deležni čestitk ob 
svojem prazniku in priznanj za 
svoje preteklo delo, spregovorili so 
tudi o bodočih načrtih in sprejem 
dopolnili s podelitvijo visokih pri-
znanj. 

Prejela sta jih delavca postaje 
milice Mozirje. JOŽE Z1MSEK je 
prejel plaketo varnosti, ki jo pode-
ljuje zvezni izvršni svet za 25-letno 
delo v organih za notranje zadeve 
za zasluge pri varovanju pridobitev 
NOB in samoupravnega sociali-
stičnega razvoja ter za zasluge pri 
varovanju ljudi in premoženja. 

JOŽE ZNIDARKO pa je prejel 
pismeno pohvalo republiškega 
sekretarja za notranje zadeve za 
izredne rezultate pri opravljanju 
službe. 

Komandir postaje milice Mo-
zirje BERNARD PETANJEK je 

ob Dnevu varnosti povedal nasled-
nje: ..Letošnje praznovanje 13. 
maja — Dneva varnosti nosi še 
posebej svečano obeležje. Mineva 
namreč 40 let od ustanovitve 
partizanske varnostne službe, ki se 
je od leta 1944 razvila v neločljivi 
sestavni del naše socialistične 
samoupravne družbe ter bila in 
ostaja pomemben branik v vseh 
obdobjih našega zgodovinskega 
razvoja. Skupno z delovnimi 
ljudmi in občani je bila vedno in 
povsod tam, kjer so se bile najtežje 
bitke za ohranitev pridobitev na-
rodno-osvobodilne borbe ter 
socialističnega razvoja, za svobo-
do, samostojnost, neuvrščenost in 
socialistični družbeni red. Tisoči 
pripadnikov varnostnih služb so 
zavestno žrtvovali svoja življenja 
in zdravje na tej poti, vendar 
njihove žrtve niso bile zaman. Vsi 
poskusi rušenja temeljev naše 
domovine, razbijanja bratstva in 
enotnosti naših narodov, njene 
vloge v naprednem in miroljubnem 
svetu, so doživeli klavrno usodo. 
Dosegli so prav nasprotno. Postali 
smo še bolj enotni, sposobni in 
odločni v preprečevanju ter od-
pravljanju posledic delovanja 
mračnih sil, tako v domovini, kot 
v svetu. 

Kako smo to zmogli? Odgovor 

je lahko samo eden. 
Varnostna služba, povezana in 

naslonjena na sistem družbene 
samozaščite, na delavski razred ter 
vse poštene delovne ljudi in ob-
čane, pomeni mehanizem, ki je 
dorasel vsaki varnostni problema-
tiki. Da to ni zgolj fraza, potrju-
jejo varnostne razmere v naši 
občini in drugod. Trdno smo pre-
pričani, da bo tako tudi v prihod-
nje. Kot strokovno jedro samo-
zaščitnega sistema bomo znotraj 
njega in z njim storili vse, da bi kar 
se da dosledno in uspešno razre-
ševali naloge, značilne za 
posamezne faze našega nadalj-
njega družbenega, ekonomskega in 
političnega razvoja. Seveda je to 
možno doseči le ob nenehnem in 
učinkovitem razvoju sistema 
družbene samozaščite, krepitvi 
varnostne zavesti delovnih ljudi in 
občanov ter ob zagotovljenih 
normalnih, materialnih, tehničnih 
in drugih pogojih za naše skupno 
delo. Niti za trenutek ne dvomimo 
v trdno odločenost vseh subjektov 
družbene samozaščite, da v 
prihodnje dosežemo še boljše 
rezultate ter tako opravičimo 
zaupanje naše samoupravne 
družbe za izvajanje nalog, ki so 
nam zaupane." 

Gornja Savinjska dolina 

Boljša prometna varnost 
Velik prispevek k boljši prometni 

varnosti v Gornji Savinjski dolini 
pomeni tudi zavzeto delo sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu. Uspešno uresničevanje sprejetih 
nalog je tudi posledica dobrega sode-
lovanja s postajo milice, z združenjem 
šoferjev in avtomehanikov, osnovnimi 
šolami, društvi prijateljev mladine in 
krajevnimi skupnostmi. Še bogatejšo 
dejavnost ovira predvsem pomanjka-
nje sredstev, bolj pa bo moralo zaživeti 
zlasti delo komisije za informativno in 
propagandno dejavnost pri svetu. 

Komisiji za varnost prometa in za vz-
gojo šolske mladine nam reč zelo dobro 
delujeta. 

V tem šolskem letu je svet pripravil 
vrsto vzgojnih in preventivnih akcij. 

Sem sodijo akcije »prvi šolski dan«, 
predavanja za starše in otroke, uvaja-

nje nošenja rumenih rutic in kresničk. 

kolesarski izpiti za učence, akcija 
»varno kolo v prometu« in stalna ak-
cija za pridobitev prometne značke. 

Tekmovanja »kaj veš o prometu« seje 
lani udeležilo več kot 800 učencev, 
tekmovanja pa letos niso pripravili na 
osnovni šoli Luče. 

Veliko pozornosti so namenili tudi 
vzgoji odraslih občanov. Tudi v mi-
nulem obdobju so organizirali pre-
verjanje znanja o cestno-prometnih 
predpisih. Udeležba je bila tokrat ne-
koliko boljša kot prejšnja leta, vendar 
še vedno ni zadovoljiva. Ob tem je še 
posebej zaskrbljujoče dejstvo, da veli-
ko voznikov ne pozna niti osnovnih 
pravil o cestno-prometnih predpisih. 

Jasno je torej, da vozniki namenjajo 
prav malo pozornosti obnavljanju 
znanja in spremljanju vseh novosti v 
cestnem prometu. Po vsej dolini so v 

tem obdobju predvajali tudi filme o 
varnosti v cestnem Drometu. Tudi lani 
so izvedli akcijo »brezhibno vozilo je 
varno vozilo« in pri tem ugotovili, daje 
na cesti še vse preveč vozil z nepopolno 
ali oporečeno opremo, pa tudi uporaba 
varnostnih pasov še ni prodrla v zavest 
voznikov. 

Zelo razveseljiva je ugotovitev, da se 
je prometna varnost v lanskem letu na 
področju mozirske občine precej iz-
boljšala. Prometnih nesreč je bilo 
precej manj, blažje so bile tudi posle-
dice, manj je bilo cestno-prometnih 
prekrškov, pa tudi število ugotovljenih 
pri merov vinjenih voznikov je bilo lani 
skoraj za polovico manjše. Ugodno je 
tudi dejstvo, da že nekaj let ne beležijo 
hujših nesreč traktoristov, kar je glede 
na veliko število traktorjev in pretežno 
hribovite predele vsekakor spodbud-

Skupnost pokojninskega in invalidskega zavarovanja 

Obvezno zavarovanje kmetov 
po starem in novem 

Združeni kmetje ter člani njiho-
vih gospodarstev, ki se zavarujejo 
od osnove, ki je nižja od zneska 
najnižje pokojnine za polno pokoj-
ninsko dobo, borci NOV pred 9. 
septembrom 1943 oziroma do 13. 
oktobra 1943, imajo pravico do 
najnižje pokojnine za polno pokoj-
ninsko dobo, če je njihova pokojni-
na nižja od teh pokojnine. Ta znaša 
od. 1. januarja leta 1984 dalje 
10088,51 dinarjev. 

Drugi (invalidni, nezdruženi), 
kmetje ter člani njihovih gospodar-
stev ne glede na višino zavarovalne 
osnove od katere se zavarujejo po 
lastni izbiri in višini plačanega pri-
spevka (torej od 1. do 10. osnove), 
pridobijo pravico le do starostne, 
invalidske in družinske pokojnine. 

Najnižja možna starostna pokoj-
nina drugega kmeta ter članov nje-
govega gospodarstva je enaka mož-
ni starostni pokojnini združenega 
kmeta ter članov njegovega gospo-
darstva, ki se zavarujejo od osno-
ve, ki je nižja od zneska najnižje 
pokojnine za polno pokojninsko 
dobo, to je starostna pokojnina za 
1. osnovo. 

Najvišja možna starostna pokoj-
nina drugega kmeta ter članov nje-
govega gospodarstva je enaka naj-
višji možni starostni pokojnini 
združenega kmeta ter članov njego-
vega gospodarstva, ki se zavaruje 
od osnove, ki ni nižja od zneska 
najnižje pokojnine za polno pokoj-
ninsko dobo, to je starostna pokoj-
nina za 10. osnovo. 

Vsi ti izračuni možnih starostnih 
pokojnin so bili opravljeni s pred-
postavko, da gre za zavarovalne os-
nove desetih zaporednih najugo-
dnejših let zavarovanja. Združeni 
kmetje ter drugi (individualnim ne-
združeni) kmetje ter člani njihovih 
gospodarstev pridobijo pravico do 
starostne pokojnine pod naslednji-
mi pogoji: 

1. Ko dopolnijo moški 40 let po-
kojninske dobe, ženske pa 35. 
ali 

2. Ko dopolnijo moški starost 60 
let, ženske pa starost 55 let ter 
hkrati dopolnijo najmanj 20 let po-
kojninske dobe 
ali 

3. Ko dopolnijo moški starost 65 
let, ženske pa starost 60 let ter 
hkrati dopolnijo 15 let zavarovalne 
dobe 

IZ DELEGATSKIH KLOPI • IZ DELEGATSKIH KLOPI • IZ DELEGATSKIH KLOPI 

Pred sejami zborov republiške 
skupščine 

Predsedniki zborov skupščine 
SR Slovenije so sklicali seje zbo-
ra občin, zbora združenega dela 
in družbenopolitičnega zbora, ki 

bodo v LJubljani 23. maja letos. 
• 

Zbori bodo nadaljevali razpra-
ve o predlogu zakona o urejanju 
naselij in drugih posegov v pro-
stor, o predlogu zakona o ureja-
nju prostora in o predlogu 
zakona o stavbnih zemljiščih. 
Pomembni točki dnevnega reda 
o katerih bodo razpravljali dele-

gati na sejah zborov republiške 
skupščine sta še progam 
ukrepov in aktivnosti za raz-
bremenjevanje gospodarstva ter 
osnutek družbenega dogovora o 
skupnih osnovah in merilih 
samopravnega urejanja odnosov 
pri pridobivanju in razporejanju 
dohodka ter čistega dohodka, 
delitvi sredstev za osebne dohod-
ke in za skupno porabo delavcev 
v SFR Jugoslaviji. Temeljno 
izhodišče tega družbenega dogo-
varjanja je razvijanje enotnega 

Nova številka občinskega 
Uradnega vestnika 

Skupščina občinp Velenje je 
letos že izdala drugo številko 
Uradnega vestnika občine Ve-
lenje. V tej številki sta objavljena 
prečiščena besedila dogovora o 
temeljih družbenega plana 
občine Velenje za obdobje 
1981 — 1985 in občinskega 
družbenega plana za isto 
obdobje. Objavljen pa je tudi 
sklep občinske komunalne 
skupnosti o vrednosti prispev-

kov za razširjeno reprodukcijo 
komunalnih objektov in naprav. 

Naše bralce smo že seznanili, 
da v Našem času ne bo več iz-
hajal kot priloga Uradni vestnik 
občine Velenje, ki so ga naroč-
niki prejemali zastonj. Zdaj pa 
lahko občinsko uradno glasilo 
naročite pri Skupščini občine 
Velenje. Letna naročnina je 500 
din. 

sistema dohodka in doslednejše 
uveljavljanje načela delitve po 
delu in rezultatih dela s 
samoupravnim urejanjem in 
usklajevanjem odnosov na tem 
področju. To namreč zahteva 
dosledno uveljavljanje pravic in 
izpolnjevanje obveznosti 
delavcev, da skupno in enako-
pravno z drugimi delavci v 
združenem delu odločajo o celot-
nem dohodku, upravljajo s 
sredstvi za širitev materialne 
osnove dela in s sredstvi za 
zadovoljevanje osebnih, splošnih 
in skupnih potreb. Delegati bodo 
razpravljali še o predlogu 
družbenega dogovora o skupnih 
elementih stanovanjske in 
komunalne dejavnosti in drugih 
zakonih. Glede na stanje pri 
stanovanjski graditvi in potrebe 
po hitrejšem reševanju težav, ki 
preprečujejo povečano graditev 
stanovanj, ter različen položaj v 
republikah in pokrajinah, je 
potrebno za vso republiko 
določiti skupne elemente stano-
vanjske in komunalne politike. 
Zato je bilo na pobudo repu-
Dliških in pokrajinskih komitejev 
za urbanizem ter stanovanjske in 
komunalne dejavnosti in stalne 
konference mest in občin Jugo-
slavije dogovorjeno, da je treba 
pripraviti družbeni dogovor o 
skupnih elementih stanovanjske 
in komunalne politike. 

V Titovem Velenju se bodo ju-
tri na ločenih sejah sestali člani 
skupin delegatov, ki delegirajo 
delegate v zbor občin in zbor 
združenega dela skupščine SR 
Slovenije in obravnavali 
predloženo gradivo. V skupini 
delegatov za zbor združenega de-
la so za posamezne točke 
zadolženi Peter Jaklič, Janez 
Erhart, Viktor Kovač, Jožica 
Vratanar, Stane Divjak, Branko 
Berlot, Franc Miklavc, Rafko 
Kopušar, Rafko Semprimožnik, 
Drago Ribič, Branko Kralj in 
Jože Mutec. Na sejo skupin dele-
gatov pa so povabili tudi občin-
ski komite za planiranje, gospo-
darstvo in varstvo okolja, iz-
vršna sveta skupščine občine 
Velenje in Mozirje, medobčin-
sko gospodarsko zbornico, 
občinski komite za družbene 
dejavnosti, REK F. Leskošek 
Luka, SOZD Gorenje, občinska 
sveta zveze sindikatov Velenje in 
Mozirje, samoupravno stavbno 
zemljiško skupnost, samoupra-
vno interesno stanovanjsko 
skupnost. Delegati pričakujejo, 
da bodo vabljeni pripravili 
morebitna stališča in predloge in 
se udeležili seje skupin delegatov, 
kajti z njihovim sodelovanjem 
bodo lahko delegati kvalitetneje 
sodelovali v razpravi pri spreje-
manju zakonov na prihodnjem 
zasedanju zborov skupščine SR 
Slovenije. 

Pravico do invalidske jjokojnine 
pod naslednjimi pogoji: 

1. Na osnovi ustreznega mnenja 
invalidske komisije in 

a. Če je invalidnost posledica po-
škodbe pri delu ali poklicne bolezni 
— ne glede na pokojninsko dobo 

b. Ob izpolnjevanju pogojev po-
kojninske dobe ob dopolnjenih le-
tih starosti, kadar vzrok invalidno-
sti ni poškodba pri delu ali poklicna 
bolezen — dopolnjena pokojninska 
doba mora biti krita z najmanj eno 
tretjino delovnih let kar velja za za-
varovance starejše od 30 let. 

Za lažje razumevanje: 
dopolnjena leta starosti zavarovan-

ca — 20 let 

je enako ali manj od dopolnjene 
pokojninske dobe 

Primer: dopolnjena leta starosti 
zavarovanca 45 let 
dopolnjena Dokojninska doba 20 
let 
ali 
dopolnjena pokojninska doba 7 let 
Izračun: 

dopolnjena leta starosti 
zavarovanca — 20 let 

45 let — 20 let 
= 8 let in 4 mesece 

To je manj od dopolnjene pokoj-
ninske dobe, ki je 20 let. V tem pri-

meru so izpolnjeni pogoji za prido-
bitev pravice do invalidske pokoj-
nine. 

V primeru, da je dopolnjena po-
kojninska doba 7 let, je 8 let in 4 
mesece več kot pa je dopolnjena 
pokojninska doba, tako da zavaro-
vanec ne izpolnjuje pogoje za pri-
dobitev pravice do invalidske po-
kojnine. 

Na osnovi invalidnosti nastale 
pred t. januarjem 1984, pridobijo 
pravice le tisti zavarovanci — zdru-
ženi kmetje in drugi zavarovanci, ki 
so bili ob nastanku invalidnosti po-
kojninsko in invalidsko zavarovani 
po takratnih predpisih. 

Družinski člani pridobijo pravico 
do družinske pokojnine, če je umrli 
zavarovanec: 

1. Užival pravico do starostne in 
invalidske pokojnine 
ali 

2. Izpolnjeval pogoje za staro-
stno ali invalidsko pokojnino 
ali 

3. Dopolnil najmanj 5 let zavaro-
valne dobe ali najmanj deset let po-
kojninske dobe 
ali 

4. Užival pravice na osnovi de-
lovne zmožnosti 

Če je zavarovanec umrl zaradi 
poškodb pri delu ali poklicne bolez-
ni, pridobijo njegovi družinski čla-
ni pravico do družinske pokojnine, 
neglede na pokojninsko dobo zava-
rovanca. (Dalje prihodnjič) 

Obrtno združenje 

Sejem v juniju 
V Našem času smo že pisali, da se 

pripravljamo na organizacijo prvega 
občinskega obrtnega sejma, na kate-
rem se bodo prvič organizirano pred-
stavili velenjski obrtniki s svojimi raz-
ličnimi izdelki in storitvami, na njem 
pa naj bi predstavile svojo ponudbo 
tudi vse tiste ozd v občini, ki še uvažajo 
posamezne sestavne dele ali repro-
material za svoje proizvode. Načrtu-
jemo pa tudi, da bi svoje izdelke pri-

kazali tudi obrtniki pobratenih občin. 
Organizacijske priprave so že stekle. 

Zainteresirani obrtniki s« vplačali 
svoje prispevke in v teku so tehnična 
opravila, ki morajo biti zaključena do 
10. junija. Vsi obrtniki, ki bodo sode-
lovali na tej razstavi, morajo svoje iz-
delke dostaviti v Rdečo dvorano 1 Lin 
12. junija, kjer jih bodo predali ara-
nžerjem. Sejem bo v Rdeči dvorani v 
Titovem Velenju odprt od petka. 15. 
junija do 24. junija. 

1. G. 

Pričakujejo množičnost 
Poleg nalog iz letošnjega programa 

bodo krajevne organizacije rezervnih 
vojaških starešin v prvi polovici leta 
pripravile tudi tekmovanja s področja 
poznavanja splošne ljudske obrambe 
in družbene samozaščite. Tekmovanj 
se morajo obvezno udeležiti člani 
rezervnih vojaških starešin, udeležijo 
pa se jih lahko tudi drugi. Želijo, da bi 
se jih udeležile v čim večjem številu 
ekipe ZSMS, SZDL, ZB NOV. ozdov, 
krajevnih skupnosti, šol, hišnih svetov, 
raznih društev itd. 

Tekmovalci bodo morali opisati 
lahko pehotno orožje, odgovarjati na 
vprašanja obrambnih struktur v SFRJ, 
topografije, organizacije in nalog na-

rodne zaščite, nevarnosti gozdnih po-
žarov. še posebej pa bodo morali po-
znati svojo krajevno skupnost. Tek-
movanje pa bodo popestrili tudi z 
raznimi vojaško športnimi panogami. 
Najboljše ekipe bodo lahko nastopile 
na občinskem tekmovanju, ki bo 
predvidoma jeseni. 

Vse krajevne organizacije ZRVS 
pričakujejo množično udeležbo, še 
posebej mladine, saj bodo na ta način 
pokazali znanje iz tega področja, 
hkrati pa preživeli vedre in prijetne 
trenutke med vojaškimi starešinami 
svojega kraja. 

1. Gorogranc 

<!MWW 
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Vegrad, n. sol. o. Titovo Velenje 
Gradbeno industrgsko podjetje 
63320 Titovo Velenje, Prešernova 9a 

Komis i j a za d e l o v n a r a z m e r j a t o z d V e m o n t razp isu je p r o s t a 
de la in n a l o g e 

VODENJE MONTAŽE OBJEKTA 

P o l e g sp lošn ih z z a h t e v o m d o l o č e n i h p o g o j e v za z a s e d b o raz -
p isan ih de l in n a l o g z a h t e v a m o : 
— v i s o k o š o l s k o i z o b r a z b o t e h n i č n e s m e r i in 2 leti d e l o v n i h iz -

kušen j , ali v iš ješolsko i z o b r a z b o t e h n i č n e s m e r i in 5 let 
d e l o v n i h i zkušen j , al i s r e d n j e š o l s k o i z o b r a z b o t e h n i č n e 
s m e r i in 10 let d e l o v n i h i z k u š e n j 

— s t r o k o v n i izpit 
— izpi t iz V P D . 

Vs i k a n d i d a t i m o r a j o p i s m e n e v l o g e s k r a t k i m ž i v l j e n j e p i s o m 
in dokaz i l i o s t r o k o v n i i zobrazb i pos la t i v p e t n a j s t i h d n e h p o 
ob jav i razpisa v k a d r o v s k o s l u ž b o . 

I zbran i k a n d i d a t b o spre je t v d e l o v n o r a z m e r j e za n e d o l o č e n 
č a s s p o l n i m d e l o v n i m č a s o m . 

Vse prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili v 30 dneh 
po opravljeni izbiri. 

»NAŠ ČAS«, glasilo Socia-
listične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo, cesta 
Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustanovljen 
1. maja 1965; do 1. januarja 1973 
jc izhajal.kot Štirinajstdnevnik 
»Šaleški rudar«, kot tednik pa 

izhaja »Naš čas« od 1. marca 
.1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (direktor in 
glavni urednik), Bogdan Mti-
gerle. Janež Plesnik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek. Mira 
Zakošek in Milena Krsti6-Pla-
ninc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefoni (063) 850-087, 
850-317,850-316. 

Brzojavni naslov: Informativ-
ni center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
10 dinaijev. Letna naročnina za 

individualne naročnike je 432 din 
(mesečna je 360 din) za inozem-
stvo 900 dinaijev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture, 
tisk in oprema: ČGP Večer, 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in fo-
tografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije izvr-
šnega sveta Skupščine SR Slo-
venije, številka 421-1/72 od 8. 
februarja 1974 nc plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 
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Mladi pripravili pestro prireditev 

Tudi štafeta krepi vez med 
bratskimi narodi 

Prisrčno in toplo je bila 
pozdravljena štafeta mladosti 
v nedeljo tudi v občini Velenje. 

Na Titovem-trgu jo je priča-
kalo nekaj tisoč občanov, ki so 
se začeli zbirati že več kot dve 
uri pred njenim prihodom, da 
bi prisostvovali zanimivemu 
kulturnemu programu, ki so ga 
za to priložnost izoblikovali 
mladi na občinski konferenci 
ZSMS Velenje. 

Program seje začel že ob 12. in 
30 minut v njem pa so sodelovali 
pevski zbori z osnovnih šol Veljka 
Vlahoviča. Antona Aškerca, Mihe 
Pintaija Toleda in Bratov Mrav-
ljakov, rudarska godba, folklorna 
skupina Koleda, kotalkarji, člani 
plesnega kluba, plesna skupina 
Kaos, ansambel Sank ročk, sku-
pina za izrazni ples, skupina z 
osnovne šole Gustava Šiliha ter 
kantavtorici Helena in Sonja. 

Točno po programu je ob 14. in 
10. minut na Titov trg pri-
spela lokalna štafeta, ki so jo 
mladi planinci ponesli po pla-
ninskih poteh Šaleške doline. Ne-
kaj minut kasneje pa je v Titovo 
Velenje prispela še zvezna šta-
feta mladosti. Po ulicah našega 
središča so jo najprej ponesli ru-
darji, na Titov trg pa jo je med 
pozdravljanjem zbrane množice 
prinesla Brina Ornik. Spremljala 
sta jo Andrej Trampuž in Anton 
Plazar ter športniki, člani šaleš-
kega atletskega kluba. 

Zbranim je nato spregovoril 
Milan Kretič predsednik OK 
ZSMS. ki je v svojem govoru med 
drugim poudaril, da so se mladi 
pripravljeni odločno spoprijeti z 
gospodarskimi težavami, ki nas 
pestijo in da so ta prizadevanja 
doslej že tudi dokazali. Prav go-
tovo pa je sedaj potrebna še večja 
enotnost in trdnost, tako med de-
lavci v delovnih organizacijah, kot 
med narodi in narodnostmi naše 
doraovine. In tudi ta štafeta naj bo 

ena od vezi, ki to bratstvo še bolj 
utrjuje. 

S Titovega trga so nato mladi 
ponesli štafetno palico proti Šoš-
tanju, kjer so tudi pripravili krajši 
slavnostni program, nato pa je 
nadaljevala pot proti Zavodnjam, 
od koder je v spremstvu jezdecev 
nadaljevala pot proti Slemenu. Tu 
so jo mladinci iz naše občine 
predali sovrstnikom iz Črne na 
Koroškem. 

Na občinski konferenci ZSMS 
Velenje si zelo prizadevajo, da bi 
temu slovesnemu trenutku dali 
nek nov pomen, da bi v mesecu 
mladosti prikazali ustvarjalna 
prizadevanja mladih ter njihove 
uspehe, zaenkrat predvsem na 
kulturnih področjih, čeprav bi 
bilo vredno razmisliti tudi o pri-

V kulturnem nastopu so se predstavili razni mladi ustvaijalci 

kazu drugih aktivnosti. Proslava, 
ki so jo pripravili tokrat je po-
kazala, da so na pravi poti in da 
lahko v prihodnje v Titovem Ve-

lenju pričakujemo še bolj pestre 
prireditve v mesecu mladosti. 

B. Zakošek 

•jtši^ 

Zvezno štafetno palico je sprejela Brina Ornik. Spremljevalca sta bila Andrej Trampuž in Anton 
Plazar. Zbranim občanom pa je ob tej priložnosti spregovoril Milan Kretič, predsednik OK ZSMS 
Velenje. 
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Občinsko tekmovanje mladih v SLO in DS 

Okrepili obrambne sposobnosti 
Letos proslavljamo 35-letnico 

obrambne vzgoje mladih, zato so v 
občini Velenje temu področju, zlasti 
usposabljanju, vzgoji in urjenju veščin, 
znanja splošnega ljudskega odpora in 
družbene samozaščite namenili po-
sebno pozornost. V to dejavnost sodi 
tudi vsakoletna manifestacija obram-
bne pripravljenosti mladih, občinsko 
tekmovanje v znanju in veščinah 
splošnega ljudskega odpora in druž-
bene samozaščite. Na to tekmovanje so 
se mladi v velenjski občini dobro pri-
pravili. To so pokazala že izbirna tek-
movanja po osnovnih šolah in na 
centru srednjih šol. 

Tekmovanje je potekalo v soboto na 
osnovni šoli Gustava Šiliha, ki je bila 
tokrat gostitelj in organizator, vzdušje 
pa je bilo živahno in veselo. Tokrat je 
svoje znanje in spretnosti preverilo 14 
ekip osnovnih, šol in 9 ekip s centra 
srednjih šol. Kljub kislemu vremenu, 
ponoči je močno deževalo in je bil zato 
teren zmočen in blaten, so tekmovalci 
pokazali veliko znanja. Zlasti na 
orientacijskem pohodu so se izkazali z 
izjemnimi telesnimi sposobnostmi. 

Skoraj celotno pot so pretekli, le na 
petih kontrolnih točkah so se ustavili in 
opravili zahtevane naloge. 

Že uvodoma smo zapisali, da je so-
botno tekmovanje zgledno organizi-
rala osnovna šola Gustava Šiliha v 
sodelovanju z občinsko konferenco 
socialistične zveze Velenje. Sodelovali 
so tudi predstavniki ljudske obrambe, 
teritorialnih enot, zveze rezervnih vo-
jaških starešin, zveze borcev, mladine 
ter strelci in radioamaterji občine Ve-
lenje. 

Najuspešnejša ekipa centra srednjih 
šol je bila prva ekipa strojne usmeritve, 
za njo pa so se uvrstile Strojna II, 
Družboslovna I, Družboslovna II, 
Strojna III itd. Med osnovnošolci je 
prvo mesto osvojila druga ekipa OŠ 
Gustava Šiliha, sledijo pa Antona 
Aškerca t, uustava Mlina i, veljka 
Vlahoviča I, Bratov Letonje I in tako 
naprej. 

Prvouvrščeni ekipi sta za nagrado 
prejeli zračni puški terpokal, pokale so 
prejele tudi drugo in tretjeuvrščene 
ekipe, ostale pa priznanja. 

Pred koncem tekmovanja smo ne-
katere vodje tekmovalnih ekip zapro-
sili za krajši pogovor. 

LUDVIK GOLOB, vodja ekipe 
Rudarske usmeritve II: »Šele v petek 
smo zvedeli, da se bomo udeležili 

Najboljši osnovnošolci so bili tokrat tekmovalci O Š Gustava Šiliha, 
gostiteljice tekmovanja. Irena Skledar, Tadeja Turk, Mateja Bandalo, 
Gregor Jenko, Vasja Čretnik in Mit ja Pumat, v ozadju mentor Tone 
Tomaž ič. 

občinskega tekmovanja, zato se zanj 
nismo posebej pripravljali. Sicer pa 
način tekmovanja poznamo že iz pre-
jšnjih let. Tekmovalni pogoji so bili 
tokrat nekoliko težji, predvsem zaradi 
strmega in razmočenega terena. 

Manjše težave smo imeli pri orienta-
ciji, kljub temu pa smo se zadovoljivo 
odrezali, le konkurenca je bila letos 
manjša, kot prejšnja leta.« 

PETER KRANJC, vodja ekipe OS 
Bibe R6cka II: »Letos smo prvič so-
delovali na tem tekmovanju. Nekaj 
malega smo se nanj pripravljali, 
predvsem v streljanju z zračno puško in 

dobno. Današnji orientacijski po-
je bil precej zahteven, pa tudi za-

nimiv. Malo smo pot tudi zgrešili in s 
tem izgubili nekaj dragocenih točk. 

Precej težav so nam povzročili tudi 
testi, ki smo jih opravili pred ostalimi 
veščinami in pohodom. Dečki smo 
imeli dovolj kondicije, le deklici sta 
nekoliko zaostali. Menim, daje takšno 
tekmovanje za nas mlade še kako po-
trebno, saj krepi znanje in razvija 
obrambno in varnostno kulturo.« 

BOŠTJAN MEŽAR, vodja ekipe 
OŠ Mihe Pintarja Toleda II: »V šoli 
smo imeli nekaj praktičnega treninga v 
nudenju prve pomoči, streljanju z 
zračno puško in podobno. Najtežji, za 
našo ekipo je bil orientacijski pohod, 
zlasti tisti del. ko smo se morali orien-
tirati s pomočjo kompasa. Najmanj 

Ludvik Golob 

Najprej je prispela lokalna štafeta, ki so jo po planinskih poteh 
naše doline nosili mladi planinci 

Lep sprejem v Nazarjah 

težav smo imeli pri razstavljanju in 
sestavljanju vojaške puške. Tudi sama 
pot na pohodu, čeprav razmočena in 
blatna, ni bila preveč težka. 
Organizacija tekmovanja je bila 
odlična, saj je vse potekalo brez naj- I 
manjših težav in zastojev.« 

VASJA ČRETNIK, vodja ekipe OŠ 
Gustava Šiliha II: »Pot ni bila preveč 
težka, čeprav je bila precej strma in 
blatna. Glede na rezultat, smo jo zelo 
hitro pretekli, oziroma prehodili. Po-
znalo seje, da smo kondicijsko dobro 
pripravljeni. Tudi ostale veščine smo 
dobro obvladali, le pri testiranju ni bilo 
najboljše. Predvsem pa je pomem-
ono, aa na takem tekmovanju sode-
luješ in s tem premeriš svoje znanje, ki 
nam bo koristilo tako v mirnem času, 
kot ob morebitni nevarnosti. Težko 
opišem veselje, da smo med številnimi 
ekipami, ki so se na tekmovanje tudi 
vneto pripravljale, osvojili prvo mesto. 
Srečni in veseli smo ob doseženem 
uspehu.« 

Na koncu občinskega tekmovanja 
mladih v veščinah in znanju SLO in DS 
je tekmovanje ocenil še ravnatelj OŠ 
Gustava Šiliha in vodja tekmovanja 

FRANJO SLEMENSEK: »Današnje 
tekmovanje je bilo po moii oceni 
uspešno. Tudi udeležbajebiladobra, le 
OS 14. divizije ni poslala svoje ekipe. 
Nekaj manjših težav smo imeli le z 
eldpami centra srednjih šol, ker se niso 
pravočasno poimensko prijavile in 
niso imele obveznih mešanih ekip. Bili 
so brez torbic prve pomoči, pa tudi tik 
pred pričetkom tekmovanja so me-
njavali člane ekipe. In še to; na tek-

Med vsakoletne prireditve v 
mesecu mladosti seveda sodi tudi 
organizacija lokalne in sprejem 
zvezne štafete mladosti. Mladi v 
Gornji Savinjski dolini so obe 
nalogi tudi letos uspešno izvedli. 
V petek so lokalni štafetni palici 
ponesli po Zadrečki in Savinjski 
dolini. V vseh večjih krajih so jima 
učenci in mladinci pripravili 
sprejeme in priložnostne sloves-
nosti. 

Zvezno štafetno palico so tokrat 
sprejeli pred nazarskim delav-

skim domom in sicer v soboto 
proti večeru. V' pestrem kultur-
nem sporedu so ob delavski godbi 
na pihala sodelovali še mladinci in 
osnovnošolci, ki so se predstavili s 
pesmijo, recitalom in plesom. 
Zbranim krajanom in gostom sta 
ob tej priložnosti spregovorila 
predsednik skupščine občine 
Mozirje Lojze Plaznik in pred-
sednik občinske konference zveze 
socialistične mladine Mozirje 
Andrej Ermenc. Štafeto mladosti 
so mladi mozirske občine predali 
vrtnikom občine Žalec. 

Simbol bratstva in enotnosti v mladih rokah 

Peter Kranjc 

Zmagovalna ekipa Strojne usmeritve I: Niko Vivod, Damijan Kanduti, 
Peter Horjak, Željko Grudnik in Tomaž Vrhnjak (od leve proti desni). Na 
enakem tekmovanju so letos nastopili že tretjič in vsakokrat zmagali. 

movanju ni bilo njihovih mentorjev, 
razen pri Kovinarski in Družboslovni 
usmeritvi. Če bi bili, omenjenih ne-
všečnosti zanesljivo ne bi bilo. Moram 
pa poudariti, da so se vsi, ki so danes 

Boštjan Mežar ioJ . i 

skrbeli za potek tekmovanja izredno 
potrudili, zato je bilo izvedeno kako-
vostno in v načrtovanem času.« 

B. Mugerle 

Vasja Čretnik 
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Mnogo več, a še premalo telefonskih številk 

Še mesec in pol do otvoritve 
novega PTT centra 

Gradnja ptt centra se izteka, telefonskih naročnikov pa bi bilo že sedaj več, 
kot jih bo lahko priključenih na novo centralo. Potrebe se očitno spremi-
njajo, še pred leti je bilo vsaj po okoliških krajevnih skupnostih potrebno 
ponujati številke. 

Na radiu Titovo Velenje 
smo pred kratkim pripravili 
oddajo v živo, v kateri smo 
spregovorili o problemih po-
vezanih s PTT prometom, 
tako v občini Velenje, kakor 
tudi v občini Mozirje. Ker je 
bilozaoddajovelikozanimanje 
in ker je področje, o katerem 
smo spregovorili, sedaj zelo 
aktualno, smo del tega pogo-
vora povzeli in bomo tako 
podrobneje o tej problematiki 
spregovorili v tem članku. 

Ko smo se odločali za zad-
nji samoprispevek, smo med 
naloge najbrž eni redkih, če ne 
kar edini, zapisali, da bomo 
del sredstev namenili za izg-
radnjo novega ptt centra v 
Titovem Velenju. PTT v 
občini namreč že davno 
zaostaja za potrebami. Po-
sebno očitno pa je to na po-
dročju telefonskega omrežja, 
saj j,e analiza, ki je bila pri-
pravljena pred razpisom sa-
moprispevka, pokazala, da se 
občina Velenje po razvi.tosti 
na tem področju uvršča na 
predzadnje mesto v republiki, 
seveda glede na gospodarsko 
moč, ki jo predstavlja. Za re-
publiškim povprečjem smo 
zaostajali kar za 60 odstotkov. 

Izgradnja novega ptt centra 
je bila torej nujna, vendar pa v 
že oteženih pogojih gospo-
daijenja velik zalogaj tako za 
občino Velenje kakor za de-
lovno organizacijo za ptt 
promet Celje v sestavi ka-
tere deluje velenjski tozd. 

Sedaj se izgradnja te velike 
naložbe izteka, postavljajo pa 
se nekatere nove dileme, 
»padajo« številna vprašanja 
in na nekatere so naši 
sogovorniki Janez Krašovec, 
direktor tozda za ptt promet 
Velenje, Avgust Vohar, vodja 
ptt službe v tozd, Rafko 
Blatnik, organizator razvoja 
in vzdrževanja telefonsko te-
legrafskega prometa, Borut 
Baša, vodja izgradnje ptt 
centra in Roman Ledinek, 
sekretar občinske konference 
SZDL Velenje v tem razgo-
voru tudi odgovorili. 

URESNIČENE BODO 
VSE ZA TO SREDNJE-
ROČNO OBDOBJE PO-
STAVLJENE NALOGE 

Predno se ustavimo pri 
sedanjih nalogah, poglejmo, 
kako ste gospodarili v lan-
skem letu. 

Janez Krašovec: Naša te-
meljna organizacija pokriva 
občini Velenje in Mozirje, 
delno pa tudi občino Žalec. 
Združeni smo v delovno 
organizacijo za ptt promet 
Celje, ta pa se povezuje v zd-
ruženje delovnih organizacij 
Slovenije in ta v združenje 
jugoslovanskih pošt. 

Naša temeljna organizacija 
je v preteklem letu dobro 
gospodarila pa čeprav finačni 
rezultati niso takšni, kot bi na 
temelju prizadevanj morali 
biti. Dosegli smo 116 milijo-
nov celotnega prihodka, kar 
je indeks 131 v primerjavi z 
letom 1982. Ko smo odbili 

Na konferenci zveze društev upo-
kojencev občine Velenje so ugoto-
vili, da so zveza in njeni 
samoupravni organi lani dobro 
delovali. Uresničili so vse sprejete 
naloge in smernice. Tudi delovanje 
večine društev jc bilo dokaj razgi-
bano. Lani so na zvezi pripravili tu-
di izredno konferenco, na kateri so 
delegati temeljito obravnavali os-
nutek zakona o invalidskem in po-
kojninskem zavarovanju. Veliko 
pozornosti so lani na zvezi namenili 

stroške in amortizacijo, nam 
je ostalo še 78 milijonov do-
hodka. Po razdelitvi na čiste 
dohodke in sklade pa ni ostalo 
nič več denarja za razširjeno 
reprodukcijo. Kljub večjemu 
obsegu dela ob enakem šte-
vilu zaposlenih so tako uspehi 
zaradi neustreznih cen zelo 
skromni. 

Spodbudno pa je, da to 
srednjeročno obdobje konču-
jemo tako, kot smo si v planih 
zadali, da pravzaprav ne bo 
neuresničenih nalog, izgraje-
na pa bo vrsta pridobitev, ki so 
seveda za razvoj ptt dejavnosti 
na območju, ki ga tozd po-
kriva, nujne. 

Kakšna je razpredenost 
poštnega omrežja? 

Avgust Vohar: Tozd za ptt 
promet Velenje sestavlja 12 
izvršilnih ptt enot. Na 
območju občine Velenje so 4, 
v občini Mozirje pa jih je 
osem. 

Poleg glavne dejavnosti 
opravljajo tozdi ptt prometa 
še naslednje storitve in naloge: 
prenos poštnih pošiljk, tele-
grafskih in telefonskih sporo-
čil, prodajo poštnih vrednos-
tnic in telefonskih imenikov, 
prodajo filatelistčnih znamk 
in urejanje naročniških raz-
merij. Kot stransko dejavnost 
pa opravljajo še dela poveza-
na s plačilnim in denarnim 
prometom ter hranilne služ-
be, prodajo razglednic in 
drugih vrednost. 

ZA VEČINO OBCANOV 
ZAGOTOVLJENA DNEV-
NA DOSTAVA POŠTE 

Od ustanovitve tozda za ptt 
promet Velenje v letu 1973 do 
danes smo tudi v poštnem 
prometu naredili precejšen 
napredek. Tako smo od nekoč 
trikrat tedenske dostave sedaj 
prešli na dnevno (petkrat te-
densko) dostavo, razen 
manjšega območja v Šmar-
tnem ob Paki, kjer pa bomo v 
prihodnjem letu tudi uvedli to 
pridobitev. Dnevno dostavo 
ima sedaj 55551 ali 98 
odstotkov občanov, le 836 
občanov pa ima trikrat na te-
den dostavo. 

Tudi mreža nabiralnikov je 
zadovoljiva, sicer pa jo 
oblikujemo skladno s predlo-
gi krajevnih skupnosti. Tre-

. nutno imamo postavljenih 
156 nabiralnikov. 

Gostota poštnega omrežja 
tako zadošča potrebam pro-
meta razen v Titovem Vele-
nju, kjer pa bo z otvoritvijo 
novega ptt centra ustvarjena 
tudi možnost za otvoritev do-
datne sprejemne pošte na 
Gorici. 

TELEFON V VECLNO 
GOSPODINJSTEV 

Medtem ko se telegrafska 
mreža razvija bolj kot ne v 
skladu s potrebami, pa je šte-
vilo telefonskih priključkov 
precej manjše od želja. Kako 
uresničujete naloge na tem 
področju? 

Rafko Blatnik: Na območju 
našega tozda smo imeli pred 

zlasti skrbi za dobro počutje vseh 
upokojencev. Letovanja, izleti, to-
variška srečanja, rekreacija in šport 
so vsekakor dejavnosti, za katera je 
med upokojenci daleč največ zani-
manja. V zadnjem času se je močno 
razmahnila tudi kulturna dejav-
nost. Razveseljivo je dejstvo, da 
imajo kar tri društva svoje pevske 
zbore. 

V poročilu, ki ga je na letni kon-
ferenci podal predsednik zveze dru-

letj montirane induktorske 
telefonske centrale, ki so 
imele v večjih krajih kot Ti-
tovo Velenje, Šoštanj, Mozirje 
od 30 do 50 telefonskih pri-
ključkov, drugje pa še bistve-
no manj. 

Avtomatizacija telefonsko 
telegrafskega prometa pa je 
omogočila bistvene razširitve 
ter lažje in hitrejše vzpostav-
ljanje zvez. S povečavo 
zmoglj ivosti v centralah smo v 
vse krajevne skupnosti, ki so-
dijo pod naš tozd, pripeljali 
telefonsko omrežje. Tako ima 
sedaj v nekaterih krajevnih 
skupnostih telefon že vsako 
tretje gospodinjstvo. Število 
telefonskih naročnikov pa se 
je povzpelo na 10 na sto pre-
bivalcev. To pa pomeni, da 
ima telefon že vsako peto 
gospodinjstvo. 

Do konca prihodnjega leta 
bomo centralo v Titovem 
Velenju razširili še za 3000 
naročnikov, centralo v Šošta-
nju za 600 naročnikov, cen-
tralo v Mozirju za 200 naroč-
nikov in centralo v Šmartnem 
ob Dreti za 40 naročnikov. 
Kljub takšnemu povečanju pa 
ni možno zadovoljiti vseh 
potreb in želja krajanov. To 
bomo skušali urediti v na-
slednjem srednjeročnem 
obdobju. 

Pa še nekaj besed o tele-
grafskem omrežju. Tudi njega 
stalno dograjujemo in pove-
čujemo. Vendar pa so tu po-
trebe bistveno manjše. Pred-
vsem združeno delo te usluge 
premalo koristi, čeprav ima 
telegrafska usluga, kije vero-
dostojen dokument, vrsto 
prednosti pred telefonom. V 
Sloveniji imamo tako le 7 te-
lex priključkov na 10 tisoč 
prebivalcev v razvitih državah 
Evrope pa kar 25. 

Roman Ledinek: Pri gradnji 
telefonskega omrežja bi želel 
opozoriti še na nekatere 
stvari. V letu 1979 in delno že 
tudi nekoliko prej, ko je bila 
občina Velenje po številu te-
lefonskih priključkov med 
zadnjimi v Sloveniji, smo za-
čeli akcijo intenzivne izgrad-
nje omrežja, da bi dohiteli 
ostale občine oziroma, da bi 
kar najbolj sledili nastajajo-
čim potrebam. Takrat je bilo 
le težko pridobiti zadostno 
število krajanov (posebno v 
okoliških krajevnih skupnos-
tih), ki bi želeli imeti telefon, 
in da bi se tako znižali grad-
beni stroški na enoto pri-
ključka. 

Sedaj pa so razmere po-
polnoma drugačne, saj so že-
lje krajanov tolikšne, da ne 
moremo zadovoljiti niti polo-
vice potreb; vsaj v vaških 
krajevnih skupnostih ne. Zato 
si sedaj, tako ptt, zlasti pa ak-
tivisti v KS, komite za plani-
ranje, gospodarstvo in varstvo 
okolja, komisija za telefonske 
zveze pri izvršnemu svetu 
skupščine občine in OK 
SZDL prizadevamo, da bi 
poiskali možnosti za priklju-
čitev novih naročnikov, še 

štev upokojencev Vinko Zabret, je 
bilo med drugim poudarjeno, da 
sedanje zaostrene razmere v svetu 
še poslabšujejo že sicer neugodno 
ekonomsko situacijo pri nas. Vse to 
seveda vpliva tudi na položaj upo-
kojencev. . „ 

Zlasti se to odraza pri ne-
zadržnem naraščanju cen življen-
skih,potrebščin, pri rasti življenj-
skih stroškov, padanju realne vred-
nosti pokojnin, nezadostnem veča-
nju pokojnin čez leto, zlasti pri 
upokojencih z nižjimi pokojninami 
in podobno. Na koncu je predsed-
nik zveze še povedal, daje sedanja 
generacija upokojencev tista, ki je 
ustvarjala gmotno in socialno pod-
lago prav v najtežjih povojnih le-
tih. Odreči so se morali marsikateri 

osebno pa, da bi zagotovili 
ar najbolj enakomerno po-

razdelitev priključkov po vsej 
občini. Seveda pa bodo kljub 
temu za zdaj številne želje in 
potrebe ostale neuresničene. 

NOVA POŠTA OMOGOČA 
NADALJNJO ŠIRITEV TE-
LEFONSKEGA OMREŽJA 

Prav je, da spregovorimo 
tudi o izgradnji novega ptt 
centra. To je bila ena večjih 
naložb, ki jih v občini uresni-
čujemo, je pa tudi povezana s 
številnimi željami in potreba-
mi tako združenega dela kakor 
tudi občanov naše občine. 

Borut Baša: Ptt center Ti-
tovo Velenje je najpomem-
bnejši objekt, ki ga gradi ptt 
podjetje Celje v tem srednje-
ročnem obdobju. Z izgradnjo 
tega objekta bodo rešene 
prostorske težave povezane s 
poštnim in telefonsko tele-
grafskim prometom v Tito-
vem Velenju za daljše 
obdobje. Zgradba ima dva 
ločena dela, in sicer poštni del, 
ki meri približno 1200 m2 in 
telekomunikacijski del s 1800 
m2. Oba dela bosta sodobno 
opremljena in bosta omogo-
čala boljše usluge uporabni-
kom ter lažje in kvalitetnejše 
delo delavcem ptt. 

V poštnem delu stavbe je 
pozornost namenjena pred-
vsem dvorani z okenci. Tako 
bo izboljšana količina in ka-
kovost storitev, saj je teh 
okenc bistveno več, kot na 
dosedanji pošti. Tudi delo 
ostalih delavcev bo sedaj po-
tekalo v primernih in tehno-
loško sodobno opremljenih 
prostorih. V telekomunika-
cijskem delu pa bo možno 
zmontirati telefonsko centra-
lo s končno zmogljivostjo 20 
tisoč naročniških številk in 
nekatere druge naprave. To so 
predvsem VF in RR naprave 
za povezavo velenjske cen-
trale z glavno centralo in 
končnimi centralami ter 
ustrezne napajalne naprave. 

V teh dneh delavci v novem 
ptt centru končujejo montaž-
na dela in preizkušanje cen-
trale Metaconta 10 CN. Njena 
zmogljivost je trenutno 6000 
priključkov. Ker se bodo po-
večale tudi povezave proti 
Celju, bo precej manj težav s 
telefoniranjem v Titovem 
Velenju. 

Precejšnje delo bo potrebno 
ob prevezavi telefonskih na-
ročnikov izdosedanje na novo 
telefonsko centralo. Vsak te-
lefonski naročnik je namreč z 
dvema žicama povezan s te-
lefonsko centralo., te bo sedaj 
potrebno preusmeriti na novo 
centralo. Seveda bomo delo 
skušali opraviti čim hitreje, 
vendar pa brez manjših mo-
tenj takrat ne bo šlo. Zato 
bomo glavni del prevezav 
opravili ob koncu tedna, ko so 
telefonske linije najmanj za-
sedene. 

Naj še omenim, daje bilo za 
novi ptt center potrebno na-
meniti kar 500 milijonov di-
naijev, od tega pa je bilo 
sredstev iz referenduma 70 
milijonov dinarjev. Ta pre-
potrebna naložba je bila torej 
tudi zelo draga, vložena sred-
stva pa bodo oplemenitena, če 
bomo mi sedaj še izboljšali 
naše storitve. Osnovni pogoji 
bodo sedaj vsekakor podani. 

Rok izgradnje tega objekta 
je bil že večkrat prestavljen. 
Sedaj pa se otvoritev vendarle 
bliža. 

materialni dobrini. Zato imajo vso 
pravico in dolžnost, da so temeljito 
seznanjeni z ekonomskih položa-
jem, z delom sedanje generacije, z 
rezultati dela in tako naprej. Prav 
tako morajo pokazati in opozoriti 
na slabo delo, nesmotrno gospo-
darjenje, razsipništvo, špekulacije, 
skratka na vse slabosti, ki negativ-
no vplivajo na trenutni gospodarski 
položaj. Le tako se bomo lahko iz-
kopali iz težkih ekonomskih raz-
mer, je poudaril predsednik zveze 
društev upokojencev občine Vele-
nje Vinko Zabret. 

V nadaljevanju letne konference 
so delegati obravnavali še delovni 
in finančni načrt zveze društev upo-
kojencev za letošnje leto. 

B. Mugerle 

Borut Baša: Res bi moral 
biti po prvotnih načrtih objekt 
narejen že v novembru leta 
1983. Vendar pa je bil ta rok 
zaradi neenakomernega do-
toka sredstev, podražitev in 
zamud dobavitelja (Iskre) že 
prestavljen. Če ne bo ne-
predvidenih težav, bo centra-
la usposobljena do konca na-
slednjega meseca. Po našem 
pregledu jo morajo pregledati 
še ustrezne republiške in-
špekcijske službe, ki bodo 
potem odobrile poskusno 
obratovanje. Tako povsem 
trdnega roka za pričetek 
obratovanja telefonske cen-
trale ne moremo postaviti. 
Določen paje rok za otvoritev 
ostalega dela centra; to bo 3. 
julija. Potrudili se bomo, da 
bo čim manj časa poteklo od 
pričetka obratovanja pošte, 
do vključevanja nove centra-
le, saj bo tudi nam bistveno 
•olajšano delo. 

V novi telefonski centrali 
nameravate povečati število 
tako imenovanih »dvojčkov«. 

Rafko Blatnik: Da, ker 
bomo tako lahko priključili 
več naročnikov. Dvojček pa 
zanje ne bo velika ovira, saj je 
le majhna verjetnost, da bi 
naročnika telefonsko linijo 
pogosto potrebovala hkrati. 
Do motenj med telefonoma, 
kar se nekateri bojijo, pa ne 
prihaja, razen seveda, če sta 
telefona v okvari. 

Sicer pa naročnikom pri-
poročamo nakup telefonskih 
aparatov s frekvenčnim izbi-
ranjem, ki so hitrejši in tudi 
manj obremenjujejo centralo. 

Novim naročnikom bodo 
takšne telefone prinesli naši 
delavci ob priključitvi, zato ni 
potrebno, da jih kupujejo 
sami. 

Do kdaj bodo novi telefon-
ski naročniki priključeni na 
telefonsko omrežje? 

Janez Krašovec: Takoj, ko 
bomo prevezali dosedanje 
naročnike, bomo začeli pre-
vezovati tudi nove, tiste, ki so 
plačali predplačilo. Tam, kjer 
je ostalo omrežje urejeno, 
bomo priključitev opravili do 

konca letošnjega leta. Ostale 
naročnike pa bomo vključe-
vali tudi v prihodnjem letu. 

Novi ptt center bo gotovo 
omogočil tudi boljšo kakovost 
ostalih poštnih uslug, pred-
vsem pa manjšo gnečo pred 
okenci. 

Avgust Vohar: Ker bomo 
imeli ob konicah odprtih več 
okenc, bo gneča gotovo bis-
tveno manjša, kot je bila dos-
lej. Za kakovost ostalih pošt-
nih uslug pa bi marsikaj lahko 
storili tudi občani z namestit-
vijo hišnih številk, ustreznih 
hišnih nabiralnikovin napisov 
na njih, s seznami stanovalcev 
ter ne nazadnje tudi z zapi-
ranjem psov, ici včasih že ne-
varno ogrožajo dostavljalce. 
Zavedali bi se lahko, da je 
poštarjevo delo težko, vsak 
dan nosi od 25 do 30 kilog-
ramov, ob četrtkih in petkih 
pa tudi do 50 kilogramov po-
šiljk, zato bi mu njegov trud 
lahko vsaj nekoliko olajšali. 

In še nekaj. V okoliških 
krajih deluje potujoča pošta. 
To pomeni, da lahko vsak 

-občan poštarju ob njegovem 
prihodu odda navadno ali 
priporočeno pošiljko ali de-
nar. Poštar da stranki potrdi-
lo, sprejeto pošto pa še isti dan 
odda naprej. 

Čeprav smo spregovorili o 
vrsti vprašanj, bi se gotovo o 
ptt prometu dalo napisati še 
marsikaj. Je pač to tista po-
membna dejavnost, ki omo-
goča zbliževanje razdalj ter 
ljudem olajšuje vsakdanje 
življenje. Seveda smo zato še 
toliko bolj občutljivi, če se 
pojavljajo kakšne pomanjkl-
jivosti, če ni vse tako kot pri-
čakujemo, da bi moralo biti. 
Pri tem pa največkrat poza-
bimo, da bi tudi sami lahko 
naredili veliko za izboljšanje 
poštnih uslug od pravilnega 
telefoniranja do ustrezno oz-
načenih nabiralnikov in sta-
novanj. Prijazen odgovor, 
nasvet, morda celo nasmešek, 
to pa nam bodo gotovo (želi-
mo si) ponudili poštni usluž-
benci v novem ptt centru. 

B. Zakošek 
S. Vovk 

Temeljna organizacija slušno prizadetih 

Spoznavni dan za starše 
Aprila smo povabili starše slušno 

prizadetih otrok, da bi se spoznali, si 
izmenjali izkušnje in odkrito sprego-
vorili o problemih, ki jih tarejo. S 
skupnimi močmi je mogoče mnogo 
problemov hitro rešiti. Od sedemnaj-
stih vabljenih staršev se jih je odzvalo 
devet. 

Da bi starši dobili strokovne 
odgovore na svoja vprašanja v zvezi z 
vzgojo slušno prizadetega otroka, smo 
k sodelovanju povabili surdopedagogi-
njo Mojco Kavčič, ki se jc našemu va-
bilu ljubeznivo odzvala. Povedala je 
nekaj besed o razvoju govora pri slušno 
prizadetem otroku in jih s tem spod-
budila, da so tudi sami spregovorili. 
Začela so se kopičiti vprašanja, med 
starši se je razvila živahna diskusija, v 
kateri so prišli na dan številni problemi, 
izmenjale so se izkušnje. Navzoči so 
bili starši predšolskih otrok, otrok, ki 

sc šolajo v centrih za korekcijo sluha in 
govora, pa tudi starši, ki imajo svoje 
slušno prizadete otroke v rednih 
osnovnih šolah. 

Večina staršev je tokrat prvič na-
vezala stike s temeljno organizacijo 
slušno prizadetih, zato jih je zanimalo 
naše delo, zlasti pa, kakšno pomoč 
lahko pričakujejo. Starši si želijo 
predvsem, da hi se njihov otrok izob-
raževal pod enakimi pogoji, kot slišeči 
in da bi se čimbolj vključil v slišeče 
okolje. 

()b koncu smo ugotovili, da je po-
trebno organizirati še več podobnih 
razgovorov. Staršem veliko pomeni, če 
se o svojih težavah lahko medsebojno 
posvetujejo in izmenjajo izkušnje. Že-
lijo tudi, da na naše sestanke povabimo 
ljudi, ki bi jim lahko dali odgovore na 
nekatera vprašanja. 

Darinka Meh 

ZD upokojencev 

Sprejeli delovni program 
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vojni doživeli resničen vsestranski 
napredek. Razvili sta se v moderno 
organizirani skupnosti, v katerih 
imajo delovni ljudje temeljne 
pogoje za svoj razvoj. Večina 
krajanov je zaposlenih, kmečka 
posestva dobivajo vse bolj značaj 
urejenih, tržno usmerjenih 
gospodarstev. Seveda z doseženim 
kljub vsemu ne morejo biti zado-
voljni. Nadaljnji napredek je v teh 
težkih gospodarskih časih odvisen 
od skupnosti prizadevanj in napo-
rov prav vseh krajanov. V slogi je 
moč in le enotni bodo uspešno 
uresničili zastavljene naloge ter kos 
še tako velikim težavam." V zad-
njih letih smo že pokazali, da se 
znamo prilagajati zaostrenim 
gospodarskim razmeram. Vendar 
so še rezerve, ki pa jih je treba 
koristno uporabiti na delovnem 
mestu, pri delu v krajevni skup-
nosti in seveda doma. To je naša 
dolžnost, dolg do vseh tistih, ki se 
jih danes spominjamo," je po-
udaril v svojem govoru Stane 
Prašnikar. Napredka krajevni 
skupnosti v prihodnje ne moreta 
načrtovati, če bo delo slonelo le na 
ramenih nekaterih posameznikov. 

Še vedno se delovni ljudje premalo 
vključujejo v uresničevanja 
zastavljenih ciljev. Za razvoj 
odgovarjajo krajani sami ir\ zato 
bodo morali v prihodnje zanj več 
narediti. 

Na osrednji slovesnosti ob praz-
novanju letošnjega krajevnega 
praznika in 150-jetnice druge naj-
starejše šole v Šaleški dolini je 
udeležencem proslave predstavila 
življenje in delo na šoli pred 150. 
leti ravnateljica Marija Cigale, 
učenci in učitelji pa so pripravili 
nadvse lep, bogat in prisrčen 
kulturni program. Kaj znajo so ob 
koncu svečanosti pokazali mladi še 
na telovadni akademiji. Ob tej 
priložnosti sta prejela bronasti 
znak Slavica Pečnik in Ivan Brdnik 
za njuno dolgoletno, prizadevno 
delo v kraju. Priznanja pa je 
prejelo še 20 nekdanjih in sedanjih 

delavcev šole bratov Letonje. 

Prijetnega ozračja in enkratnega 
razpoloženja ob praznovanju ni 
moglo pokvariti niti hladno, 
dopoldne pa tudi deževno vreme. 

Delovni uspehi ter vrsta 
spremljajočih prireditev ob 
praznovanju častitljive obletnice 
šmarske osnovne šole ter krajev-
nega praznika krajevne skupnosti 
Šmartno ob Paki in Gorenje pa so 
dali temu praznovanju svojevrsten 
pečat. 

DEŽURSTVA 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
Z D R A V S T V E N E M D O M U 
TITOVO VELENJE: 

— ČETRTEK, 17. maja, dnevni 
dr. Pustovrh, nočni dr. Markovič 

— PETEK, 18. maja, dnevni 
dr. Hrastnikova, nočni dr. Preme 

— SOBOTA, 19. maja, glavni 
držurni' dr. Grošelj, notranji 
dežurni dr. Srež-Zerdin 

— NEDELJA, 20. maja, glavni 
dežurni dr. Grošelj, notranji 
dežurni dr. Srež-Zerdin 

— PONEDELJEK, 21. maja, 
dnevni dr. Lešnik, nočni dr. Zu-
pančič 

Dva filma nemškega režiserja 
LOTHARJA LAMBERTA 
(»Nočne predstave« in »Ex und 
jiopp«) bosta pravzaprav nekak-
šen okrnjen podaljšek projekta 
MAGNUS, ki seje pred kratkim 
odvijal v Ljubljani. Seveda po-
daljšek. ki bo pri nas gotovo za-
dobil drugačne konotacije, saj 
bomo deležni le dela sicer bogate 
»predstave«. Lothar Lambert je 
eden najpomembnejših ustvar-
jalcev berlinskega »underground 
movie«, izdeluje pa lastne ne-
odvisne filme. To predvsem po-
meni, da je film njegov popoln 
avtorski produkt, saj je v njegovih 
rokah produkcija filma, režija, 
scenarij, kamera, ton in montaža. 
Oba filma tega nemškega reži-
serja pa bodo zavrteli v soboto, 19. 
maja. ob 19. uri v kadilnici kul-
turnega doma. 

Kolesarji Reka po uspešno prevoženih kilometrih na maratonu v 
spomin na Dražgoško Bitko 

Dva napada na miličnike 
7. maja, okoli 21.30 ure so prišli 

v vilo Herberstein Rado Sever, 
Boris Bevc, Marjan Jeseničnik, 
Zoran Petkovič, Mirsad Jukan, 
Džino Prenc. V lokalu so popivali 
in ker so bili že pod vplivom 
alkohola ter je kazalo, da bo prišlo 
do kršitev javnega reda in miru, 
jim je gostinsko osebje odpovedalo 
nadaljno strežbo alkoholnih pijač. 
Pričeli so razbijati kozarce in dru-
go steklenino. Gostinsko osebje je 
zato poklicalo delavce postaje 
milice. Ko so miličniki prišli na 
kraj in povprašali, kdo je razbral 
steklenino, se je takoj javil Marjan 
Jeseničnik. Miličniki so ga povabili 
iz prostora, vendar pa se je takoj 
vmešal Rado Sever, ki je preprečil, 
da bi Jeseničnik odšel, obenem pa 

je skočil proti miličniku. Takrat so 
tudi drugi, bilo jih je okoli 15, 
napadli miličnike in pričeli z njimi 
fizično "obračunavati. Vsi trije 

s miličniki so bili telesno poškodo-
vani, eden med njimi je dobil hude 
telesne poškodbe in je še vedno na 
zdravljenju. 

Šest storilcev, ki so bili zadržani, 
je zaslišal sodnik za prekrške, nato 
pa so bili privedeni tudi k 
preiskovalnemu sodniku zaradi su-
ma, da so storili kaznivo dejanje 
— napad na javno osebo, ko ta 
opravlja naloge javne varnosti; 
preprečitve uradnega dejanja ura-
dne osebe; povzročitve hude tele-
sne poškodbe, poškodbe tuje stvari 
in nasilniškega obnašanja. 

Naslednji dan nekaj minut po 

polnoči so morali velenjski mili-
čniki zopet posredovati pri pretepu 
v bližini vile Herberstein. V tem 
pretepu je sodeloval Marko 
Novak. Miličniki so ga odpeljali 
na Postajo milice, kjer je eden 
izmed miličnikov opravljal z njim 
razgovor v predsobi. Med razgo-
vorom je Marko Novak pograbil 
klop in z njo napadel miličnika. Ta 
je s strokovnimi prijemi obvladal 
napadalca, vendar je kljub temu 
dobil na roki lažjo telesno poškod-
bo. Seveda bo moral Novak k 
sodniku za prekrške in k tožilcu. 

Velenjski miličniki so torej imeli 
v dneh pred svojim praznikom 
obilo težkega, napornega pa tudi 
nevarnega dela. 

Fotografija vedno bolj prodira v šolske klopi 
Foto klub Zrno Titovo Ve-

lenje je v sodelovanju z vzgoj-
no izobraževalnim zavodom 
ter pod pokroviteljstvom 
Ljubljanske banke Temeljne 
banke Velenje, občinske 
izobraževalne skupnosti in 
Našega časa pred kratkim 
pripravil I. občinsko razstavo 
pionirske fotografije. Razsta-
va je odprta na osnovni šoli 
Antona Aškerca. 

Kako živo je lahko zanima-
nje mladih za fotografijo, se-
veda pod vodstvom dobrih, 
prizadevnih mentorjev je, do-
kazala tudi ta razstava. Foto 
krožki so poslali kar 266 fo-
tografij izmed katerih je nato 

žirija izbrala sto najboljših, 
najuspešnejšim avtorjem pa 
podelila priznanja za posa-
mezne fotografije, za kolekci-
je in za eksperimentalne teh-
nike. 

Najbolj so se izkazali učenci 
osnovne šole Antona Aškerca, saj 
je bilo za razstavo sprejetih največ 
njihovih fotografij. Nekatere bi 
zaradi uspele tematike in fotog-
rafske rešitve zlahka v svojo ko-
lekcijo uvrstil kakšen starejši, 
mnogo bolj izkušen fotograf Si-
cer pa se je nekaj pionirjev s te 
osnovne šole s svojimi fotografi-
jami uspelo uvrstiti tudi na bližnjo 
republiško člansko foto razstavo, 
kar je gotovo dokaz, da so že 
dobro obvladali osnovno fotog-
rafsko znanje. 

Bojan Jevšenak, O Š Antona Aškerca »Med bundami« 

Na razstavo je poslalo svoja 
dela 36 avtorjev, sprejete pa so 
bile fotografije 33 avtorjev. Na-
grade so bile podeljene takole: 
Med posameznimi fotografijami 
je prvo nagrado prejel Bojan 
Jevšnik,drugo pa Jože Povše(oba 
z osnovne šole Antona Aškerca), 
tretjo nagrado je prejel Matjaž 
Vovk z osnovne šole Veljka Vla-
hoviča. Podeljene so bile še tri 
pohvale. Prejeli so jih Boštjan 
Abina, Peter Drame in Sašo Židov 
(vsi z osnovne šole Antona Aš-
kerca) 

Med kolekcijami fotografij pa 
je prvo nagrado prejel Jože Povše 
drugo pa Aljoša Videtič (oba z 
osnovne šole Antona Aškerca), 
tretji je bil Matjaž Kovač z 
osnovne šole Mihe Pintarja Tole-
da. Med eksperimentalnimi fo-
tografskimi tehnikami pa zaradi 
kolektivnega dela niso bile pode-
ljene nagrade posameznikom 
ampak foto krožkom. Prva na-
grada je pripadla foto krožku z 
osnovne šole Bratov M ravijakov, 
druga nagrada foto krožku 
osnovne šole XIV. divizije in tretja 
nagrada foto krožku z osnovne 
šole Antona Aškerca, pohvali pa 
sta bili podeljeni še foto krožkoma 
z osnovnih šol Karla Destovnika 
Kajuha in Veljka Vlahoviča. 

Prva razstava pionirske fotog-
rafije v občini Velenjeje vsekakor 
uspela. Če bi uspešneje zaživeli 
tudi foto krožki na drugih osnov-
nih šolah in na centru srednjih šol 
potem se foto klubu Zrno Titovo 
Velenje, ki se v zadnjem času 
vedno bolj uveljavlja nebi bilo 
treba bati za podmladek in na-
daljnjo rast. naslednje občinske 
pionirske foto razstave pa bi bile 
še bolj zanimive. fj z 

150-letnica šole, praznik KS Šmartno ob Paki in Gorenje 

Dostojno proslavili praznika 
Šport in rekreacija 

Prizadevni kolesarji 
Na Reku posvečajo veliko po-

zornosti rekreaciji in športu. Med 
uspešne dejavnosti na tem po-
dročju sodi tudi kolesarjenje. 
Aktivnost kolesarjev občutimo na 
vsakem koraku. Njihova vstraj-
nost in uspešnost sta tudi posle-
dica velikega razumevanja celot-
nega kolektiva, zlasti pa tozda 
Izobraževanje, kjer kolesarska 
skupina aktivno deluje. Želja ko-
lesarjev je. da bi se kolesarstvo v 
okviru Reka še bolj razvilo, če-
prav v občini za to dejavnost ni 
Dreveč zanimanja. Rekovi kole-
sarji se vsako leto udeležijo vseh 
pomembnejših rekreacijskih pri-
reditev v Sloveniji in sosednjih 
republikah, pravijo pa, da ne 
bodo prenehali kolesariti vse 
dotlej, dokler ne bodo prevozili 
stotega maratona. 

Med pomembnejše maratone, 
ki so se jih udeležili, vsekakor sodi 

maraton v spomin na Dražgoško 
bitko. Omenjeni maraton so letos 
priredili že devetič zapored, ven-
dar jim je tokrat zagodlo vreme. 
Prav zato je bila ude'ežba letos 
bolj skromna. Prejšnja leta se je 
maratona udeležilo do 500 tek-
movalcev. letos pa jih je bilo le 
250. 

»Ko smo pred tremi leti 
ustanovili kolesarsko skupino, je 
bil prav Dražgoški maraton prvi. 
ki smo se ga udeležili. Takrat seje 
na naših majicah prvič pojavil 
tudi napis naše delovne 
organizacije. Ta maraton sicer 
sodi v kategorijo lažjih preizku-
šenj. kljub temu pa je precej 
udeležencev omagalo in so v 
strmih Dražgoških ovinkih precej 
zredčili število nastopajočih.« 
nam je povedal Marjan Hrusti, 
član Rekove kolesarske skupine. 

B. M. 

KINO • KINO • KINO • KINO • KINO 
REDNI K INO VELENJE 

Četrtek. 17. 5. ob 18. in 20. uri, 

YENKS — ameriški, ljubezenski. 
V gl. vU Richard Gere. 

Petek. 18. 5. ob 10. uri, HUDIČ 
MORILEC — hongkonški. kri-
minalka. 

Petek. 18. 5. ob 18. in 20. uri, 
BUCK ROGERS — JUNAK 
VESOLJA — ameriški, znan-
stvenofantastični. 

Sobota in nedelja, 19., 20. 5. 
ob 18. in 20. uri, HUDIČ MORI-
LEC — hongkonški. kriminalka. 
V gl. vi: Au Su Leung 

Ponedeljek in torek. 21., 22. 5. 
ob 18. in 20. uri. NA ZLATEM 
JEZERU — ameriški, melodra-
ma. V gl. vi.: Henry Fonda 

Sreda. 23. 5. ob 18. in 20. uri. 
ŽANADARJI IN ŽANDARKE 
— francoski, komedija. V gl. vi.: 
Luis de Funes 

FILMSKO GLEDALIŠČE 
Pmedeljek. 21. 5. ob 20. uri. 

GALL1POLY — avstralski, vojni. 
V gl.vl.: Mel Gibson (Nori Mas). 
Režiser: Peter Weir. 

Film govori o delčku resnične 
avstralske zgodovine. A vstralski 
vojaki so namreč na Gallipoliju 
(Dardanele) dobili nalogo, da na-
plaži zvabijo in zadrže turške čete 
tako dolgo, da se na drugi strani 
izkrcajo angleške. Vsi ti fantje pa 
padejo pod turškimi streli. 

V filmu spremljamo zgodbo o 
fantu, ki je šampion v teku. Toda. 
začela se ie vojna in Archi se s 

prijateljem Franckom prijavi v vo-
jsko. To kar sledi bo strahotno. 
FES T 8J. 10 NAGRAD! 

KINO D O M KULTURE 

Četrtek, 17.5. ob 20. uri. BUCK 
ROGERS—JUNAK VESOLJA 
— ameriški znanstveno-fantas-
tični. 

KINO ŠOŠTANJ 

Sobota. 19. 5. ob 20. uri. 
YENKS — ameriški, ljubezen-
ski.V gl. vi: Richard Gere 

Nedelja, 20. 5. ob 18. in 20. uri, 
BUCK ROGERS-JUNAK 
VESOLJA — ameriški, znan-
stveno-fantastični. 

Ponedeljek. 21. 5. ob 20. uri, 
HUDIČ MORILEC — hon-
gkonški. kriminalka. 

Sreda. 23. 5. ob 20. uri. NA 
ZLATEM JEZERU — ameriški, 
melodrama. V gl. vi.: Henry 
Fonda 

KINO DOLIČ 
Petek. 18. 5. ob 20. uri, YENKS 

— ameriški, ljubezenski 
Torek. 22. 5. ob 20. uri. GAL-

LIPOL1 — avstralski, vojni. V gl. 
vi.: Mal Gibson 

KINO BRASLOVČE 
Nedelja. 20. 5. ob 19. uri. 

YENKS — ameriški, ljubezenski 
Sreda. 23. 5. ob 20. uri, BOM-

BARDER — italijanski, avantu-
ristični. V gl. vi.: Bud Speneer 

KINO ŠEMPETER 
Četrtek. 17. 5. ob 20. uri. HU-

DIČ MORILEC — hongkonški. 
kriminalka. 

Kino 16 

V soboto popoldne je bilo v 
telovadnici, razredih, v avli 
osnovne šole bratov Letonje, prav 
tako zunaj nje, nadvse živahno in 
veselo. Kako tudi ne, saj so se 
učenci, učitelji, krajani in še neka-
teri drugi gostje zbrali na osrednji 
slovesnosti v počastitev častitlji-
vega jubileja tamkajšnje šole in 
krajevnega praznika krajevnih 
skupnosti Šmartno ob Paki in 
Gorenja. Sklepne svečanosti se je 
poleg predstavnikov družbeno-
političnega življenja občine, 
krajevnih skupnosti, krajanov, 
učiteljev, učencev ter drugih go-
stov udeležila še delegacija pobra-
tene šole in krajevne skupnosti iz 
Novega sela pri Vrnjački banji. 
Pokrovitelj praznovanja ob 150-
letnici šole ter krajevnem prazniku 
pa je bila delovna organizacija Ve-
grad iz Titovega Velenja. 

O pomenu praznika in razvoju 
obeh krajevnih skupnosti je naj-
prej spregovoril predsednik sveta 
krajevne skupnosti Šmartno ob 
Paki Stane Prašnikar. Povedal je, 
da krajani Smartnega ob Paki in 
Gorenja ter okolice praznujejo 
praznik v spomin na 90 rojakov — 
krajanov, ki jih je okupator v noči 
med 8. in 9. majem leta 1942 
odpeljal v celjske zapore. Mnogi 
so bili ustreljeni kot talci, nekaj jih 
je umrlo v taboriščih, samo trije so 
se po osvoboditvi vrnili na svoje 
domove. 142 žrtev narodno-
osvobodilnega gibanja je krvav 
davek, ki so ga plačali krajani 
krajevne skupnosti Šmartno ob 
Paki in Gorenje za svobodo ter 
svobodno ustvarjanje. V nadalje-
vanju svojega govora je Stane 
Prašnikar povedal, da sta obe kra-
jevni skupnosti po drugi svetovni 

Učenci 

DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU 
ŠOŠTANJ 

— ČETRTEK, 17. maja dr. La-
zar 

— PETEK, 18. maja, dr. Stupar 
— SOBOTA, 19. maja, dr. Stu-

par 
— NEDELJA, 20. maja, dr. 

Stupar 

DEŽURNI ZOBOZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU TI-
TOVO VELENJE 

— SOBOTA, 19. maja, dr. 
Aleksander Uršič, Kidričeva 3, Ti-
tovo Velenje, tel. 850-894 

— NEDELJA, 20. maja, dr. 
Aleksander Uršič, Kidričeva 3, Ti-
tovo Velenje, tel. 850-894 

DEŽURNI VETERINAR 

od 18. do 25. maja 1984 — dr. 
Ivo Zagožen, V. Banje 7, Titovo 
Velenje, tel. 852-381. 
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Uspešna akcija 

Mladi raziskovalci za razvoj Velenja 
Pri komiteju za družbene de-

javnosti je bila na pobudo izvr-
šnega sveta in predsedstva občin-
ske raziskovalne skupnosti 
oblikovana delovna skupina, ki je 
pripravila izhodišča in načrt akcije 
Mladi raziskovalci za razvoj Ve-
lenja za letošnje šolsko leto. Na-

Koleda 

Prijetno 
s koristnim 

„ . . .naj povem še to, da bomo 
imeli, tako kot že večkrat za prvi 
maj, učinkovite vaje v Rovinju." 
Najprej nastane tišina . . . Zasliši 
se zamolklo mrmranje. Iz njega se 
zaslišijo glasovi posameznikov, še 
nedoločeni vzdihi in klica. Oooh! 
Kaj? A, mi? A, res? Bodi no tiho! 
Tišina! Saj nič ne slišim! Kaj je 
reKla? Rovinj? Ja, menda Rovinj? 
Rovinj? Perfektno? A, veš, da to 
ni slabo! Komu je slabo? Daj, no! 
Uh, si tečen . , . Ja, kje bom pa 
dobil denar? Tišina! Pusti to. Gla-
vno, da gremo! Bodite no tiho! 
Spet nas predrami Nevin glas: 

za pet dni v Rovinj na učin-
kovite vaie. In nai povem še en-
krat, da boste lahko plačali v 
obrokih . . ." 

Ko sem potem čez približno dva 
meseca sedel na avtobusu, ki je 
odpeljal izpred naše garderobe in 
me je nekdo ravno sunil v rebra, 
češ naj sedim na svojem sedežu, 
ker pač, da avtobus ni moi. me ie 
tam med rebri kar prijetno 
požgečkalo. Pa ne zaradi tega, ker 
bi me zadovoljevalo, da me nekdo 
suva med rebra, ampak dejstvo, da 
je na avtobusu ,,gužva", da je 
avtobus res poln in to do zadnjega 
kotička kljub temu, da je moral 
pet dni bivanja v Rovinju vsak, 
čeprav na učinkovitih vajah, 
plačati sam. Se pravi, da smo 
koledniki še vedno koledniki, torej 
pravi folkloristi, v pravem pomenu 
besede. Na koncu koncev je to v 
teh sedanjih, težkih časih zelo 
zanimivo in poučno hkrati. To 
pomeni združiti prijetno s korist-
nim, čeprav na svoj račun! In mi 
smo se tega držali vseh pet dni, kar 
smo bili v Rovinju. 

No, pa naj to malo bolje razlo-
žim. Koristno: Vaje dopoldan, ob 
deveti uri, takoj po zajtrku, pa 
do . . . No, ja, uradno do dvanaj-
ste ure, kar pa sploh ni bilo 
pomembno, £e smo jih ..zavlekli" 
do trinajste. Takrat smo jih tudi 
končali, ker je bilo pač kosilo. 
,.Dobimo se ob šestnajstih!" je 
bilo za nas tako normalno in vsak-
danje, kot če bi rekli, da moramo 
zvečer na večerjo. To je bilo tisto 
koristno v pregovoru — prijetno s 
koristnim, čeprav so se nam tudi 
tu dogajale prijetne in zanimive re-
či. Tamburaši, ki so prav tako dol-
ge ure vadili na svojih inštrumen-
tih, so dokazali, da niso odlični 
samo s tamburicami v rokah, am-
pak da jim tudi žoga ne dela pre-
velikih težav. Rezultat — drugo 
mesto v odbojki. Pravzaprav smo 
se vsi koledniki v prostem času 
udeleževali športnih iger, ki jih je 
pripravilo Gorenje za svoje delav-
ce. 

In prijetno? Ha, ha, ha! Tudi o 
tem bi se dalo na dolgo in široko 
pisati. Naj omenim le nekatere 
zgode in nezgode. Naša brhka 
dekleta so se med sabo pomerila v 
nogometu. In to kakšnem! Se Pelle 
bi bil ob sapo . . . Ali pa recimo 
naše sestre Potočnik. Če ne drugje, 
potem jih gotovo poznajo v Rovi-
nju. Prav tako lepo in ubrano je, 
če nekomu ob dveh zjutraj zapoješ 
podoknico (pa ni pomembno ali je 
to Boris, Breda ali pa Mile . . .) 
Zabave ni manjkalo. 

Ko pa je nastop, potem ni šale. 
Ko si v noši, na odru, ko sveti vate 
sto luči, vate zre tisoč oči, potem 
gre zares. Takrat se tista dvanajsta 
ali trinajsta ura še kako pozna. 
Četudi so gostje, kakor tokrat v 
Rovinju v Zabavnem centru 
,,Monvi" Angleži, Nemci, 
Nizozemci, Francozi . . . , veš, da 
je tista trinajsta ura prav tu, sedaj, 
s teboj — čeprav plačana iz lastne-
ga žepa . . . v a i Grabner 

OBVESTILO 

Obveščamo, da bomo 
imeli upravni organi občine 
Velenje v soboto 19. maja, 
redni delovni dan. 

Uradne ure bodo od 
7—15 ure. 

Izvršni svet SO Velenje 

črtovali so, da se učenci višjih 
razredov osnovne šole, učenci 
srednjega usmerjenega izobraže-
vanja ter študentje vključijo v iz-
delavo raziskovalnih nalog in 
inovacijskih predlogov oziroma 
rešitev ali pa v delo sekcij, v katerih 
mentorji načrtno vzgajajo in 
usmerjajo v delo po raziskovalnih 
metodah in spodbujajo ustvarjalno 
mišljenje. Ža organizatorja in 
koordinatorja vseh aktivnosti so 
določili Center srednjih šol, ki je 
tudi takoj pričel z delom. V sode-
lovanju z delovnimi organizacija-
mi so oblikovali razpis, ki je bil 
objavljen v Našem času januarja 
letos. K sodelovanju so vabili 
mlade do dopolnjenih 27 let sta-
rosti. Nekaj nalog so za razpis 
predložile organizacije združene-
ga dela in druge institucije v 
občini, udeleženci razpisa pa so 
lahko tudi sami prijavili tehnične 
in druge inovacije, referate, semi-
narske, diplomske in raziskovalne 
naloge. 

Na razpis je prispelo 28 prijav, 
od tega 11 prijav z naslovi nalog, 
ki so jih predložili ozdi oziroma 
druge institucije in 17 prijav, ki so 
jih predložili udeleženci razpisa v 
okviru razpisanih tematskih po-
dročij. 

Pa poglejmo še, kdo se je prt: 

javil na razpis. 25 nalog so prijavili 
učenci srednjega usmerjenega 
izobraževanja, 2 nalogi sta prija-
vila študenta, eno pa občan 
(gimnazijski maturant). Mnogo 
udeležencev razpisa si je samih 
poiskalo mentorje, ki jim bodo 
nudili pomoč pri izdelavi nalog, 
drugim pa jih je zagotovil Center 
srednjih šol. Ob tem so naleteli na 
težave, zato predlagajo, da bi ozdi, 
ki predložijo naslov raziskovalne 
naloge priskrbeli tudi mentorja. 

Delo so pričeli v osmih sekcijah 
in sicer zgodovina in sociologija, 
etnologija, geografija, fizika, ke-
mija, procesno računalništvo, ra-
čunalništvo, strojništvo, v 
ustanavljanju pa je sekcija za 
slovenski jezik. 

O poteku akcije Mladi razis-
kovalci za razvoj Velenja so na 
zadnji seji govorili tudi člani ve-

lenjskega izvršnega sveta. Menili 
so, da že dosedanji rezultati te 
akcije pričajo, daje akcija nadvse 
pomembna in da opravičuje tudi 
sredstva, ki smo jih dali v ta na-
men, Naj ob tem povemo še to, da 
so se skoraj vsi kandidati za izde-
lavo raziskovalnih nalog prijavili 
tudi na republiške 'razpise v 
okviru gibanja znanost mladini. 
Kar 41 odstotkov prijavljenih je iz 
velenjske občine _ ^ _ 

Med plezanjem 

U 
DO za komunalno in stanovan/sko oskrbo 
Vekosn. sub. o. Titovo Velenje, Koroška 37 b 

DO VEKOS, n. sub. o. 
TOZD Stanovanjska oskrba 
Šaleška 19 a 
Titovo Velenje 

Komisija za delovna razmerja DO VEKOS TOZD Stano-
vanjska oskrba objavlja prosta dela in naloge: 

1. Izvajanje zahtev, tehnološko operativnih nalog 
2. Zahtevna vodovodna dela (2 delavca) 
3. Zahtevna toplovodna dela (2 delavca) 

Kandidati morajo poleg splošnih zakonskih pogojev izpolnje-
vat i še naslednje: 

pod 1. 
— ing. gradbeništva ali gradbeni tehnik 
— 2 oz. 3 leta delovnih izkušenj 
— opravljen strokovni izpit 
pod 2. 
— KV monter vodovodnih naprav 
— 3 leta delovnih izkušenj 
— vozniški izpit , , B " kategorije 
pod 3. 
— KV monter ogrevalnih naprav 
— 3 leta delovnih izkušenj 
— vozniški izpit , , B " kategorije 

Za vsa razpisana dela in naloge se delo združuje za nedoločen 
čas s polnim delovnim časom. Kandidati naj pošljejo pismene 
prijave z dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev v 15 dneh 
po objavi razpisa na naslov: DO VEKOS, Kadrovska služba, 
Koroška 37 b, Titovo Velenje. 

Kandidati bodo o rezultatih izbire obveščeni v 30 dneh po 
poteku razpisnega roka. 

Šaleški alpinistični odsek 

Vzpon v Paklenici 
Člani Šaleškega alpinističnega 

odseka iz Titovega Velenja so prvo-
majske proste dni plezali v Paklenici. 
22 članov je opravilo več kot 100 po-
novitev smeri vseh težavnostnih sto-
penj. Veliko so preplezali z začetniki,' 
zato pa so opravili manj kvalitetnih 
vzponov kot bi jih lahko. 

Težje ponovitve so: Klin (VI) — 
brata Vid in Rok Preložnik, Ljubljan-
ska (VI) Oani Urbane in Marjan 
Ostrouh ter kombinacija smeri Cmi 
rez—Ljubljanska (VI), ki sta jo pre-
plezala Ivč Kotnik in Ivan Avberšek. 

• ' 
Rok Preložnik 

BEOGRADSKA ESTRADA 
prireja 

REVIJO LETA 84 
18. maja 1984 ob 18. uri v Rdeči dvorani Velenje 
18. maja 1984 ob 21. uri v dvorani Golovec Celje 

Sodelujejo: 
Šaban Saulič 
Nada Obrič 
Safet Isovič 
Vera Ivkovič 
Bora Spužič-Kvaka 
Snežana Djurišič 
Ljubo Kešelj 
Dušan Kostič 
Vera Matovič 
Zorica Brunclik 
Lepa Lukič 
Era Ojdanič 
Slavica Momakovič 
Tomislav Čolovič 
Slobodan Mulina 

Vodji: Milovan llič — Minimaks in Suzana Mančič 
Orkester: Žarka Josipoviča — Škule, gost Mirko Kodič 

Prodaja vs topn ic v Ti tovem Velenju v Turistični agenciji 
Rdeče dvorane in 
v Celju na blagajni bazena Golovec 

Na podlagi sklepa o ustanovitvi in Pravilnika o podelje-
vanju priznanj — Odbor za podeljevanje priznanj Občin-
ske izobraževalne skupnosti Velenje 

RAZPISUJE NATEČAJ 
za podel i tev pr iznanj 
Občinske izobraževalne 
skupnost i za leto 1984 
I. PRIZNANJA SO: 
1. Šilihovo priznanje 
2. Šilihova značka 
3. Šilihova plaketa 
4. Priznanje Občinske Izobraževalne skupnosti Velenje 

Priznanja se podeljujejo posameznikom, samoupravnim orga-
nizacijam, družbenopoli t ičnim skupnost im in društvom za 
posebne zasluge pri razvoju vzgoje in izobraževanja v občini 
Velenje. 
II. RAZPISNI POGOJI: 
SlLIHOVO PRIZNANJE 
se podeljuje za posebne uspehe pri vzgojnoizobraževalnem 
delu pedagoškim delavcem, ki delajo v vzgojnoizobraževalnih 
organizacijah v občini Velenje. 

ŠILIHOVA ZNAČKA 
se podeljuje za večletno prizadevno in posebno uspešno 
vzgojnoizobraževalno delo pedagoškim delavcem, ki delajo v 
vzgojnoizobraževalnih organizacijah v občini Velenje. 

ŠILIHOVA PLAKETA 
se podeljuje za dolgoletno uspešno in življenjsko delo na 
področju vzgoje in izobraževanja pedagoškim delavcem, ki 
delajo v vzgojnoizobraževalnih organizacijah v občini Velenje. 

PRIZNANJE OBČINSKE IZOBRAŽEVALNE SKUPNOSTI 
VELENJE se podeljuje za posebne uspehe pri razvijanju vzgojno-
izobraževalne dejavnosti v občini Velenje in za posebno uspešno 
sodelovanje pri izvajanju celovitega procesa vzgoje in izobraže-
vanja, posameznikom, samoupravnim organizacijam, 
družbenopolitičnim skupnostim in društvom. 

Predloge na podlagi tega razpisa lahko dajejo posamezniki, 
delovne organizacije, samoupravne organizacije in skupnosti, 
družbenopolitične organizacije, družbenopolitične skupnosti in 
društva. 

Utemeljene pisne predloge za podelitev priznanj za leto 1984 
pošljite Občinski izobraževalni skupnosti Velenje, Titov trg 1, p.p. 
1, najpozneje do 30. avgusta 1984. 

tozd gostinstvo 
HOTEL PAKA 

vas vabi na 

TEDEN DOMAČIH JEDI 

celjskega o b m o č j a v času od 14. do 21 . maja 1984 

Vljudno vabljeni! 

Prepustite nam skrb v zvezi z izbiro opreme 
za taborjenje: 

# šotori različnih velikosti, roštilji, 
čolni z vesli 
in motorji za čolne, 
ležalne blazine, spalne vreče, 
ležalniki, 

gugalnke, postelje, stoli in mize. 

Vse, kar potrebujete 
na enem mestu 

dobite na oddelku športa v pritličju 

veleblagovnice nama Titovo Velenje 

V Nami veleblagovnici Titovo Velenje agencija 
Ljubljanske banke. 
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KOLEDAR 

— BER-

ČETRTEK, 17. maja - MOJCA 
PETEK, 18. maja — ERIKA 
SOBOTA, 19. maja — PETER 
NEDELJA, 20. maja 
NARD 
PONEDELJEK, 21. maja —DAN 
LETALSTVA 
TOREK, 22. maja — RENATA 
SREDA, 23. maja — ŽELJKO 

MALI OGLAS! 
PSE LABRADOR RETRIEVER z 
rodovniki ugodno prodam. Infor-
macije po tel. štev. 852-394 popol-
dan, ali na naslov Slandrova 9, Ti-
tovo Velenje. 
PRODAJAMO CEPLJENE NE-
SNICE stare dva meseca. Dvignete 
jih lahko pri Gostilni Špegelj, 
Zgornja Muta. Tel. (062) 873-202. 
Dobite jih vsak dan. 
TAKOJ ZAPOSLIM 1 kv mizarja, 
1 nk mizarja za nedoločen čas. Po-
lovšak Ivan Mizarstvo, Skorno 1 a, 
Šoštanj. 

PRODAM MONTAŽNO PO-
ČITNIŠKO HIŠICO velikosti 4x6 
m. Informacije po tel. 850-2%. 
PRODAM CEPILNO ŽAGO za 
razrez hlodovine z rezervnimi listi 
(6 komadov). Naslov v uredništvu. 
V CENTRU PETROVC prodam 
starejšo hišo z gospodarskim po-
slopjem in nekaj zemlje. Cena po 
dogovoru. Ivan Žuraj, Orehova vas 
39, 62312 Orehova vas — Slivnica 
pri Mariboru. 

KUPIM NEUPORABEN BAR-
VNI TELEVIZOR z diagonalo ek-
rana 66 cm. Janez Rak, Kardeljev 
trg 1, Titovo Velenje. 
PRODAM ŠOTOR za štiri osebe. 
Naslov v uredništvu. 
MLADA INTELEKTUALKA za-
časno najame garsonjero ali manjše 
stanovanje v Titovem Velenju. 
Oglasite se na tel. štev. 850-787, po-
poldan. 

PRODAM DOBRO OHRANJEN 
barvni televizor Gorenje. Kotnik, 
Podkraj 7 F, Titovo Velenje, tel. 
851-955, popoldan. 
PRODAM ČOLN z izvenkrmnim 
motorjem Johnson 20 km s prikoli-
co. Jože Hliš, Šmartno 11 pri Slo-
venj Gradcu. Ogled možen vsak 
dan. 
PRODAM TV EI NIŠ TIP 688, čr-

Zahvala 

no bel, zemeljski kabel PP 41 4 x 6 
kv. mm CV — 23 metrov in 100 
kom. smrekovih podpornikov pre-
mera 15 x 250 cm. Stanko Mazej, 
Aškerčeva 4, Šoštanj. 
PRODAM MEMBRANSKI kom-
presor z zbiralnikom ŠT. GAND-
TNE. Informacije po tel. 850-948, 
popoldan. 
PRODAM CANON T 50 z garanci-
jo. Informacije po tel. 850-510, do-
poldan. 
PRODAM POSTELJO z dvema 
jogijema. Tel., dopoldan, št. 851-
600. 

SALONITNE PLOŠČE — kritino 
60 x 40 cm čokoladne barve, 300 
kosov prodam. Tel. 851-907. 
PRODAM 1300 kv. m in staro hišo 
primerno za vikend. Štefan špilak, 
Gavce 26 a, Šmartno ob Paki, cena 
35 st. milijonov. 

126 P, STAR 17 mesecev, 10.000 
km prodam. Tel. dopoldan 852-
322, popoldan po 20. uri pa na 851-
677. 
DRUŽINA Z ENIM otrokom išče 
stanovanje v Titovem Velenju, ali 
bližnji okolici. Jeličič, Trubarjeva 
14, Titovo Velenje. 
PRODAM OSEBNI AVTO Zasta-
va 101, letnik 1977, v zelo dobrem 
stanju. Informacije na tel. 850-058, 
dopoldan. 

Ob boleči izgubi našega ljubega moža, očeta, dedka, tasta in brata 

Toneta Kortnika 
rez. kap. I. razreda 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom in prijateljem, posebej Mojci Cehte za 
nesebično pomoč. Posebna zahvala velja lovskim družinam Šaleške doline, še zlasti 
lovski družini Velunja, govornikoma Crešniku in Kolarju ter župniku za opravljen 
obred. Hvala lokoviškim pevcem, darovalcem cvetja ter številnemu spremstvu na 

njegovi zadnji poti. 

Žalujoči: žena Malči, sinova Danijel in Vilko z družinama 

Zahvala 

4. maja je ugasnilo življenje naše drage mame, stare mame, 

iiV babice, sestre, tete 

Cilke Pirmanšek 
roj. 1.11.1913 

Ob boleči in nenadni izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
znancem in sodelavcem za pomoč in sočustvovanje, za darovano cvetje ter spremstvo 

na zadnji poti. 

Posebej se zahvaljujemo vsem sosedom, govorniku iz krajevne skupnosti, pevcem in 
duhovnikoma za opravljen obred. 

Žalujoči: sinova Tone in Vlado ter hčerka Rozalija z družinami in ostalo sorodstvo 

-i K (f& 5 
ZAHVALA 

V sredoje minilo mesec dni. odkar nasje mnogo prekmalu zapustila 
naša draga teta 

Angela Konovšek 
iz Penka 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, ki so nam pomagali v teh težkih trenutkih 
za darovano cvetje in s spremstvom na zadnji poti. Posebej se zahvaljujemo za pomoč 

sosedoma Kumer in Češnovar. 

Žalujoči vsi njeni 

ZAHVALA 

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi našega dragega moža, 

očeta in starega očeta 

Ivana Rošerja 
29.4.1930-28.4.1984 

iz Škal 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem in prijateljem, ki ste nam v teh 
težkih trenutkih stali ob strani in nam nudili pomoč. 

Zahvala velja tudi dr. Pustovrhu, vsem govornikom za ganljive besede, rudarski godbi 
ter duhovniku za opravljen obred. Vsem še enkrat iskrena hvala za darovane vence in 
cvetje ter zahvala vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi mnogo 

prerani zadnji poti. 

ŽALUJOČI: žena Ljudmila, sin Ivan z družino, sin Franc ter hčerka Marija 

Draga mama, stara mama, 
vedno boš ostala v našem 
spominu. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage žene, mame in stare mame 

Marije Kamenicki 
iz Titovega Velenja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem za izrečena 
sožalja. darovano cvetje in vence ter številno spremstvo na zadnji poti. 

Posebna zahvala velja dr. Kralju iz Zdravstvenega centra Velenje, govorniku in 
duhovniku za opravljen obred. 

ŽALUJOČI: mož Mijo, sinovi Marko, Ivan in Duro z družinami, hčerki Verica in Katica 
z družinama ter ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA rti®® 

Ob nenadni izgubi dragega moža, očeta, starega ata — očija in strica 

Marka Zapuška A' Jfefc 
iz Titovega Velenja 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi naše mame in stare mame 

Pepce Vodušek 
iz Vinske gore 

se najtopleje zahvaljujemo vsem sorodnikom, pozornim sosedom, številnim prijate-
ljem in znancem, ki ste mu darovali toliko lepega cvetja in ga pospremili na zadnji poti. 

Posebno se zahvaljujemo dr. Zupancu za dolgoletno zdravljenje, godbi Zarja, go-
vornikoma. društvu upokojencev, sosedu Janku Aristovniku za nesebično pomoč v 

težkih trenutkih in duhovniku za opravljen obred. 

ŽALUJOČI: žena Hermina, sin Jože z družino in hčerka Boža z družino. 

se iskreno zahvaljujemo vsem. ki ste darovali cvetje in jo pospremili na zadnji poti. 

Posebno se zahvaljujemo zdravnikoma Lešnikovi in Pustovrhu, osebju bolnišnic 
Topolšica in Slovenj Gradec, vsem sosedom, prijateljem m znancem, ki ste v teh težkih 
trenutkih sočustvovali z nami. Hvala tudi DO RLV — TOZD Klasirnica. DO VEKOS 

— TOZD TO. Šentjanškemu oktetu in duhovniku za opravljen obred. 

Žalujoči: sin Mirko z družino 



Srečanje pionirjev 
hranilničarjev 

Prejšnjo soboto so se zbrali na 
osnovni Šoli Karla Destovnika Kajuha 
v Šoštanju pionirji varčevalci osem-
najstih šol velenjske in mozirske 
občine. To je bilo že četrto srečanje 
mladih varčevalcev, katerega vsako 
leto pripravijo pod pokroviteljstvom 
Ljubljanske banke Temeljne banke 
Velenje. Prvo srečanje je bilo na 
osnovni šoli Bibe Roecka, drugo je bilo 
v Gornjem Gradu, tretje lani v Topol-
šici, za letos pa so izbrali Kajuhovo 
šolo, ker na tej šoli praznujejo majhen 
jubilej — desetletnico prve šolske 
hranilnice v občini Velenje. 

Varčevalce, mentorje in goste sta 
pozdravila v imenu banke Franc 
Žemva in ravnatelj osnovne šole Karla 
Destovnika Kajuha Karel Kordeš. 
spregovorila pa je tudi Erika Cverlin, 
predsednica mentorjev pionirskih 
varčevalcev, kije srečanje tudi vodila. 
Nastopilo je preko 120 pionirjev hra-
nilničarjev. Pripravili so številne glas-
bene točke ter recitacije in igrice, pa še 
prisrčne šaljive prizorčke. Tako je v 
slavnostnem in hkrati tudi veselem 
razpoloženju trajal program kar dobri 
dve uri. Gostitelji iz Kajuhove šole so 
vsem nastopajočim ekipam poklonili 
Kajuhove pesmi v spomin na letošnje 
srečanje. Predstavnici banke Jožica 
Klanfer in Tončka Drvarič pa so po-

delili spominska darila injih pozvali, 
da tudi v bodoče skrbno varčujejo, z 
željo, da bi se število varčevalcev, sedaj 
jih je že preko 4000 v obeh občinah, še 
povečalo. 

Ob koncu so si mladi varčevalci 
ogledali še spominsko sobo kulturniš-
ke skupine Štirinajste divizije, katere 
vodja je bil Kajun in 16. republiško 
razstavo Likovni svet otrok. Ogledali 
pa so si tudi šolsko hranilnico in spo-
minsko sobo prvega pobudnika šol-
skega varčevanja, vzornega učitelja 
Petra Mussija. ki je poučeval v Šošta-
nju. Pred več kot 100 leti je pri šoš-
tanjskem lončarju naročil glinaste 
hranilnike in tako kot prvi učitelj pričel 
navajali učence varčevanja, na koncu 
leta pa so hranilnike razbili in ugoto-
vili, koliko so privarčevali. Seveda 
danes hranilnikov ne razbijamo več, 
saj daje Ljubljanska banka svojim 
varčevalcem hranilnike, ki jih lahko 
odpro s ključem. V banki jih izpraz-
nijo, denar pa naložijo na hranilno 
knjižico, kjer se privarčevana vsota še 
obrestuje. 

Mladi varčevalci so se po skupni 
pogostitvi v veselem razpoloženju med 
sabo spoznavali, izmenjavali izkušnje 
ter se razšli z željo, da se kmalu spet 
srečajo. 

V. Koje, M. Z. 

Atletske novice 

Romeo Živko drugi na teku 
prijateljstva 

V soboto je bilo v Ljubljani tekmo-
vanje v disciplinah partizanskega mar-
ša. štafetah zmage ter teku prijateljstva 
za 28. pohoti »po poteh partizanske 
Ljubljane«. 

Velenjski atleti so dosegli odlične 
rezultate. Tako je Romeo Živko v teku 
prijateljstva zasedel odlično 2. mesto v 
konkurenci 43 tekmovalcev iz devetih 
držav. Njegov klubski kolega Dragan 
Ariič pa 16. mesto, kar ie velenjski ekipi 
prineslo odlično 4. mesto in najboljšo 
jugoslovansko ekipno uvrstitev. 

Na partizanskem maršu na 28 kilo-
metrov pa so atleti AK Velenja osvojili 
drugo mesto v postavi: Šamu, Krajnc, 
Miklavžina. 

Prav tako odlične so bile štafete. 
Med ekipami osnovnih šol so bili Su-
hadolnik, Kaudik in Tekavc iz ŠŠD 

Na četrtem srečanju so se predstavili mladi varčevalci s kulturno za-
bavnim programom 

Na Partizanski olimpiadi v Foči so 
slovensko reprezentanco v atletiki 
zastbpali tudi trije velenjski atleti. 

Matija Molnar je v skoku v daljini 
zasedel 6. mesto z rezultatom 619 cm, 
Bojan Matjaš9. mesto z rezultatom 609 

; cm, Tomaž Potočnik pa je v skoku v 
višino dosegel 9. mesto z rezultatom 
176 cm. 

Ekipno je Slovenija zasedla 2. mes-

XXX 

Starejši mladinci so se v Mariboru 
pomerili za. Savaria pokal, kjer so 
tekmovali atleti iz avstrijske Štajerske. 
Madžarske in Slovenije. 

Velenjski atlet Martin Stajener je v 
teku na 800 metrov zmagal s časom 
1:58,68 in tako pripomogel k ekipni 
zmagi Slovenije. 

Šoštanj 

Obisk tržaških 
Slovencev 

V četrtek, 10. maja, so učence in 
učitelje Kajuhove šole v Šoštanju 
po nekaj letih spet obiskali učenci, 
starši in učitelji iz tržaških pred-
mestnih krajev Padrič in Gropade, 
s katerimi imajo že dolga leta 
medsebojne stike. Obe šoli 
povezuje ime partizanskega pesni-
ka in narodnega heroja Karla 
Destovnika-Kajuha. Prišel pa je 
tudi predstavnik šole iz Ricmanj 
pri Trstu Bruno Kralj, ki je pred 
20. leti prvi navezal stike s 
šoštanjskimi učitelji in delegaciji 
kulturnega društva Slovan iz 
Padrič, ki obstoja že 85 let ter 
športnega društva Gaja. 

Učenci in učitelji Kajuhove šole 
ter predstavniki družbenopoliti-
čnega življenja v Šoštanju so jim 
pred • šolo pripravili prisrčen 
sprejem, pozdravil pa jih je ravna-
telj šole Karel Kordeš ter učenka 
Tatjana Gril. Učenci iz zamejstva 
so nato izvedli lep kulturni pro-
gram s partizansko tematiko, ki so 
ga pripravile učiteljice Savica Gr-
gič, Nevenka škrlj in Sonja Caha-
rija, s harmoniko pa jih je spre-
mljal Karlo Grgič. Ob tej priliki je 
spregovorila tudi ravnateljica 
gropajske šole Lučka Križman ter 
učenki Petra Križmanič in Daša 
Grgič. Po programu je predstavnik 
društva Slovan predstavniku kra-
jevne skupnosti in Svobode 
Šoštanj Martinu Primožiču podaril 
spominsko darilo in Šoštanjčane 
povabil v Padriče, kjer bodo 
prihodnje leto slavili 400-letnico 
obstoja kraja. Predsednica šport-

nega društva Gaja Magda Miljko-
vič pa je predsedniku Partizana 
Šoštanj Rudiju Bajcu podarila 
spominsko plaketo njihovega dru-
štva z željo, da bi navezali stike tu-
di na športnem področju. To so 
Šoštanjčani z navdušenjem spreje-
li. Obe šoli sta si izmenjali razna 
praktična darila, vsi gosti pa so 
prejeli tudi Kajuhove pesmi. Po 
kulturnem programu so v telo-
vadnici prikazali še nekaj telovad-
nih točk pod vodstvom telovadne 
učiteljice Mire Grgič. 

Popoldne so gostje iz zamejstva 
obiskali še Topolšico in si ogledali 
spominski* muzej, kjer je bila 9. 
maja 1945. leta podpisana brez-
pogojna kapitulacija nemških 
oboroženih sil za jugovzhodno 
Evropo. Z dogodki izpred 39 let 
jih je seznanil Rudi Bajec, nato pa 
so obiskali še tamkašno pod-
ružnično šolo. Učenci in učitelji iz 
Topolšice so jim pripravili prisrčen 
sprejem in kulturni program, 
pozdravila pa jih je učenka 
Klavdija Drev. Po povratku iz 
Topolšice so si gostje v Šoštanju 
ogledali še Kajuhovo spominsko 
ploščo, vzidano v njegovo rojstno 
hišo, in nato na njegov spomenik 
položili velik šopek rdečih 
nageljnov povitih s slovensko tri-
koloro. Ob uri slovesa se je za vso 
pozornost zahvalila ravnateljica 
gropajske šole Lučka Križman in 
jih še enkrat povabila, da prihod-
nje leto obiščejo Padriče in Gropa-
do, da bi se stiki iz generacije v ge-
neracijo še bolj poglobili. V. Koje 

C0Š Bratov 
Mravljakov 

Veliki športni 
uspehi 

V preteklem letu so člani šolskega 
športnega društva na COŠ Bratov 
Mravljakov dosegli doslej svoje naj-
večje uspehe. Mlajši pionirji so zma-
gali na košarkarskem polfinalu v 
Murski Soboti in se tako uvrstili v fi-
nale republiškega prvenstva. Odlično 
seje odrezala tudi ekipa, kije zmagala 
na regionalnem tekmovanju v nogo-
metu. 

Največji uspeh pa je dosegla atletska 
ekipa, saj je zmagala v »Štafeti zmage« 
ob dnevu osvoboditve Ljubljane. 

Literarno-novinarski 
krožek 

Šoštanj: Krško 
33:25 

V sobotnem srečanju proti ekipi iz 
Krškega so rokometaši Šoštanja za-
beležili visoko zmago. Svoje nasprot-
nike so premagali kar s 33:25. 

Za Šoštanjčane je po dolgem času 
znova zaigral Mahnič in že v prvem 
srečanju navdušil navijače, ki sicer nad 
tekmo niso bili preveč navdušeni. 
Gostje so igrali zelo grobo. Kljub temu 
zmaga Šoštanjčanov ni bila niti enkrat 
ogrožena. 

Za ekipo Šoštanja so dosegli zadet-
ke: Puc in Potočnik 9, Medved, Plas-
kan, Cigoj. Ocvirk po enega. Javornik 
in Vrečar ter Ramšak po 3, Mahnič 2. 

Šoštanjčani so s to zmago pristali na 
tretjem mestu prvenstvene lestvice z 21 
točkami, v prihodnjem kolu pa gostu-
jejo pri ekipi Splita. 

Bratov Mravljak daleč najboljši. Pri 
deklicah pa so Burgeijeva, Kartovičeva 
in Rakaričeva iz ŠSD Antona Aškerca 
zasedle 12. mesto. Pri mladinkah so si 
drugo mesto pritekle Joštova, Silov-
škova in Šlutejeva, mladinci Šavbi, 
Stropnik in Podpečan pa so za las iz-
gubili 3. mesto. 

Drava: Velenje 
32:23 

V 20. prvenstvenem kolu v slovenski 
rokometni ligi — vzhod so mlade ro-
kometašice Velenja gostovale v Ptuju 
pri ekipi Brave in ostale brez točk. 

Njihove tekmice so jih premagale kar z 

Gostje so se enakovredno upirale 
gostiteljicam le v prvih minutah s 
čanja. Čeprav so rokometašice Drave 
naredile kar nekaj napak v obrambi in 
napadu, se jim Velenjčanke niso mogle 
približati. 

Za Velenjčanke je bila najuspeš-
nejša Kričcjeva z 9 zadetki, Misavlje-
vičeva 7, Zidar, Ternik, Fele po 2 in 
Bodinski 1. 

V prihodnjem kolu se bodo mlade 
rokometašice Velenja sestale na do 
mačem igrišču z ekipo Polane. 

Primorje: Rudar 
(TV) 2:5 

Nogometaši velenjskega Rudarja so 
preteklo nedeljo gostovali v Ajdovščini 
in premagali ekipo Primorja kar s 5:2. 

Gostje so povedli že v 8. minuti z 
zadetkom Čeliča. Dobrih 15 minut 
kasneje je bil za Velenjčane uspešen 
1'avlin. Isti igralec je povišal rezultat na 
3:0 že v prvi minuti drugega polčasa. 

Na 4:1 je povišal Boškovič, končni 
rezultat pa je postavil znova Pavlin. 

V zaostali tekmi v slovenski nogo-
metni ligi sta se pretekli petek sestali 
enajsterici velenjskega Rudarja in 
Maribora. Zmagali so vijoličasti z 1:0. 

Maribor: Šmartno 
3:0 

Enajsterica Iva Brdnika, ki je pre-
teklo nedeljo gostovala pri prvo-
uvrščenem Mariboru, je ostala praznih 
rok. Vratar Šmartna Pusovnik je moral 
kar trikrat pobrati žogo iz svojih vrat. 

Gostitelji so imeli ves čas veliko 
premoč in zlahka prišli do novih točk. 

Šmarčanom ni pomagala niti obram-
ba, v drugem polčasu pa tudi nekoliko 
napadalnejša igra. Edino priložnost 
za znižanje rezultata je'imel Kodre tri 
minute pred koncem tekme. 

Šmarčani so trenutno z 19 točkami 
na sredini prvenstvene lestvice. V pri-
hodnjem kolu pa na svojem igrišču 
gostijo ekipo Triglava. 

Šmartno: Polana 
23:16 

Rokometašice Šmartnega ob Paki so 
tudi v tekmi, kije odločala o prvaku v 
slovenski rokometni ligi — vzhod 
ostale na čelu lestvice. Na igrišču pri 
osnovni šoli so zasluženo premagale 
svoje tekmece iz Velike Polane z 
rezultatom 23:16. 

Gostiteljice so začele srečanje zelo 
borbeno in si že na začetku priigrale 
štiri zadetke prednosti. Gostje pa so se 
jim do odmora povsem približale. 

Tudi v nadaljevanju srečanja je bila 
igra le nekaj časa enakovredna. Nato 
so domačinke prevzele pobudo v svoje 
roke. dobro zaigrale v obrambi in na-
padu t?r ob koncu zasluženo slavile. 
Največ zadetkov za Šmartno so do-
segle: Golič 8. Jud 5, Urankar 4, Bole 3, 
Meh 2 in Omladič 1. 

Prihodnjo soboto se bodo rokome-
tašice iz Šmartnega ob Paki sestale z 
ekipo iz Radgone. 

Šoštanj: Šentjur 
5089:4987 

V 13. kolu tekmovanja v prvi regijski 
ligi so kegljači Šoštanja na domačem 
kegljišču premagali Šentjur z rezulta-
tom 5.099:4.987. Za domačine so na-
stopili Jovanovič 912. L. Fidej 873. S. 
Fidej 839. Žnidar 834. Komljenovič 
831 ter Sotler 800. Zaostalo srečanje 12. 
kola bodo Šoštanjčani med tednom 
odigrali v Štorah s Kovinarjem, danes, 
v četrtek 17. maja pa se bodo v Šaleško 
— savinjskem derbiju v Mozirju po-
merili z domačo ekipo ZKZ Mozirje. 

Kegljanje -
rekreacija 

Na kegljišču šoštanjskih termoelek 
tram je bilo od 8. do 12. maja občinsko 
rekreativno prvenstvo v kegljanju 
Pokrovitelj tekmovanja je bilo ZTKO, 
tekmovalo pa je 6-ženskih in 13 moških 
ekip iz delovnih organizacij in krajev-
nih skupnosti. 

Rezultati — ženske: 1. TEŠ 690 
(Verbič, Szabo, Kovač, Vlahovič), 2. 
Ljubljanska banka 636, 3. TGO — 
Commerce 588. 4. TGO — gospodinj-
ski aparati 546. 5. KS Gaberke 465 in 
6. KS Levi breg 388. Med posamezni-
cami so bile najboljše Verbičeva s 191 
podrtimi keglji. Kovačeva s 176 in 
Vlahovičeva s 174 (vse TEŠ). Moški: 1. 
TGO-gospodinjski aparati 1.692 
(Križovnik 444. L. Fidej 432, S. Fidej 
420. Tamše 396). 2. TEŠ 1.637.3. Vekos 
1.631. 4. RLV 1.606, 5. TGO - no-
tranja oprema 1.549 itd. Poleg članov 
zmagovalne ekipe so se pri posamez-
nikih izkazali še Kompan (Vekos)s453 
keglji, Rajšter (TEŠ) s446 in Jovanovič 
(RLV) s 433 podrtimi keglji. 

Prve tri ekipe so prejele medalje 
ZTKO, celotno tekmovanje pa je 
dobro izvedel kegljaški klub Šoštanj. 

Športni ples 

Balažic in 
Ferenčakova prva 

Na nedeljskem kvalifikacijskem 
turnirju v standardnih in latinsko — 
ameriških plesih so se med 30 plesnimi 
pari iz Slovenije in Hrvaške lepo 
odrezali tudi velenjski plesalci in ple-
salke. 

V svoji skupini latinsko — ameriških 
plesov sta zmagala Balažic in Feren-
čakova, četrta sta bila .Pušnik in 
Verzelakova. šesto do sedmo mesto pa 
sta delila Dolenc in Fijavževa. 

Odbojka 

TEŠ in 
Topolšica 

Končana je občinska rekreacijska 
liga za moške v odbojki. V prvem 
krogu je sodelovalo vseh 12 prijavlje-
nih ekip, v drugem delu pa so 4 ekipe 
prenehale z igranjem. 

Vse. kar je v zvezi z organizacijo je 
bilo v šestih mesecih, kolikor je liga 
trajala, dobro pripravljeno. 

Največje pohvale je bil deležen ig-
ralec iz ekipe EKŠ Vlahovič, ki je s 
svojimi 69. leti odigral prav vse tekme. 

Končna razvrstitev: 1. TEŠ. 2. 
BRIDGE, 3. TGO. 5. EKŠ, 5. VIZ, 6. 
SIPAK. 7. TABORNIKI, 8. ZADAH. 

XXX 

Končana je tudi občinska rekre-
acijska liga v odbojki za ženske. V njej 
je sodelovalo 9 ekip iz krajevnih 
skupnosti in delovnih organizacij. 

Končni vrstni red: 1. Topolšica. 2. 
REK I., 3. VVZ, 4. OŠ KDK, 5. TEŠ, 6. 
Gorenje, 7. KS Škale, 8. Modni salon 
in 9. REK II. 

Karate 

Člansko-prvenstvo 
Slovenije 

Karate klub »Partizan« iz Ruš je bil 
organizator letošnjega prvenstva v 
karateju za člane v športnih bojih v 
absolutni kategoriji. To je kategorija v 
kateri se med seboj pomerijo tekmo-
valci ne glede na telesno težo, zato ta 
kategorija upravičeno velja za najtež-
jo. Pravico do nastopa imajoštiije prvo 
uvrščeni iz regionalnih prvenstev, 
enako pa velja tudi za nadaljna tek-
movanja — za državno prvenstvo, ki 
ga tokrat organizira SR Srbija. 

Rezultati: 1. Marinček — Olimpija, 
2. Svilar — Emona, 3. in 4. mesto pa si 
delita Velenjčana Korpnik in Smajlo-

Rokomet 
Prvenstvo srednjih 
šol v rokometu 

V sredo 9. maja se je končalo 
občinsko rokometno prvenstvo sred-
njih šol usmeijenega izobraževanja, ki 
ga je pripravila zveza telesno-kultur-
nih organizacij. Pri fantih je sodelo-
valo 6 ekip. pri dekletih pa le dve. 

Rezultati: fantje — skupina A: 
Strojna: Kovinarska 23:17, Energeti-
ka: Strojna 18:19, Kovinarska: Ener-
getika 22:15; skupina B: Elektro: Ra-
čunalniška 8:9, Računalniška: Rudar-
ska 8:10, Elektro: Rudarska 6:20. 

V finalu so rokometaši strojne 
usmeritve premagali rudarsko z 
rezultatom 20:16. 

V nedeljo 
trim kolesarjenje 

Zveza telesno-kulturnih organizacij 
občine Velenje bo v nedeljo 20. maja 
pnpravila Irim kolesarjenje. Start bo 
od 8. do 10. ure pred Rdečo dvorano. 
Udeleženci vozijo na lastno odgovor-
nost, voziti pa morajo v manjših sku-
pinah in v skladu s cestno prometnimi 
predpisi. Vozili bodo do Obirca, preko 
Laz, Kavč, Starega Velenja, Stare vasi, 
Konovega in Sel nazaj do cilja pred 
Rdečo dvorano. V primeru dežja bo 
akcija preložena. 

Srečanje 
zbiralcev 
iz vse države 

V soboto in nedeljo bo v avli 
osnovne šole Antona Aškerca v Tito-' 
vem Velenju nadvse živahno. Zato bo 
poskrbel klub zbiralcev značk, znamk 
in starega denarja iz Titovega Velenja, 
ki bo ta dva dni organiziral že 5. tra-
dicionalno srečanje zbiralcev značk, 
znamk, starega denarja, medalj in 
drugih drobnih etnografskih predme-
tov. Na srečanju boste lahko menjali, 
kupili ali prodali vse kar vam je odveč 
v vaši zbirki oziroma v njej še nimate. 
Prvi dan. v soboto, bo odprta razstava 
od 9. do 18. ure, v nedeljo pa bo od 9. do 
14. ure srečanje zbiralcev iz vse države. 

Trim pohod na Paški Kozjak 
Jasen spomladanski dan in spod-

bujajoče besede simpatične planinke 
Sonje Hočevar, ki tokrat ni odšla na 
Kozjak, ampak je poskrbela za »ad-
ministrativni« potek poti, so nam ob 
prisrčnem sprejemu na začetku poti v 
Šaleku, vlili voljo za hojo na Paški 
Kozjak. 

Čeprav smo se mnogi že nekajkrat 
povzpeli po ozki poti proti razvalinam 
šaleškega gradu, pot zato ni bila prav 
nič manj privlačna. Pravi ljubitelj na-
rave opazi ob teh poteh vsako malen-
kost, vsako spremembo. 

Pravzaprav se nam ni nikamor mu-
dilo, saj ni bilo pred nami nobenih 
»hribovskih podvigov«. Le rekreativ-
nega sprehoda smo si zaželeli, malo 
prijateljskega klepeta in pa miru, ki 
nam ga v dolini tako manjka. 

Začetek poti je bil obrobljen z belo 
»popackanimi« češnjevimi drevesi, ki 
niso vznemirila le topega, površnega 
opazovalca. Prav gotovo ste že brali 
kakšno knjigo, ki jo je napisal dober 

japonski pisatelj, kije kar po več strani 
posvetil češnjevemu cvetu, cvetenju 
češenj, ki za Japonce pomeni praznik. 
Zal pri nas ni tako! 

Pri drugi kontrolni točki šaleške poti 
smo malo posedeli. Lahko smo dobili 
tudi sveže pečen domač kruh, ki je v 
mestu prava redkost. 

Bolj smo se bližali vrhu, bolj smo 
opažali, daje zima šele pravkar slekla 
svoj plašč, saj je vresje šele sedaj 
zažarelo v vsej svoji lepoti. 

Na vrhu smo malo poklepetali. Na 
vrsti je bila igra vlečenja vrvi. Zma-
govalce je čakala lepa nagrada — zaboj 
piva. 

Domov smo se vračali po različnih 
poteh. Tisti, ki nameravamo ob 10-
letnici prehoditi Šaleško pot, smo pe-
šačili proti cerkvi in nato proti kon-
trolni točki — kmetiji Ramšak. V do-
lini smo počakali na avtobus, s katerim 
smo se odpeljali v Titovo Velenje. 
Takih trim pohodov bi lahko bilo še 
več. 

Nada Koblar 

* 


